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• " . Shs eaid that in her few encounters with •
83BHAW, her conversations were always ehort and very l lgbt,
discussing anything such as pol i t ics or. Ideologies. She stated .
that she never remsmbsrs his brother to display any sign of tempsr
or violence in her presence. . . ....*.. . ; .. . : :•

. Sh3 eaid that the
upper floor' of the Faz Restaurant was s very pro-Arab nationalist

.environment.. * On the night that Senator KENNEDY was
assassinated, several of the Individuals there*uhom ebe Aid not ~.
know by nema/Indicated that they were glad that the "Jewish lover"
wfla dead. She stated also that sh; sensed, among many of the Arab*
people at the Fszjthe strong feeling of antl-Americanism. . -*~~

J
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Sherman Oaks, California Los Angeles 56-156
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-Dale dictated
Tsta document eoatata* oettttvr vae»twtend«tioiu no* conetutiona of U>» FBI. It la tht properly t f tka FBI and U louiad I*

- - -• fee dttUibuUd oui«!do your agaaey.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/6/68

I

Inalsratlon feni »:aturail:?.tion Service, tcs An
Call'o-nla, r.ade available thelr'>.rsles ccrjcernir^ the
Rtr.bers of the fenily of BISHAHA SALATtHrH GHATTAS . . • _
S1HHAN*, • - . *

Among these Ti les are docvwents'concerning
. S1RKAN SISl-IAnA SIRrlAS, Alien Keii&tration J.'uater

v.'nich a rc £S follows: - .-••- - .:. — -. .- ..
his son

fcij;,.^.;.! ...;.:,.../ _^..... --^ U^-K^
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Cn Ju-ne <, 1963, Kr. OEOriC-E K. ROSH^SRG, Di s t r i c t

Director, I m i t a t i o n enfi jifttvirall nation Service, Los. Arm
i i l ht , . m

Celifor-ia, rr.-10'e available the i r filfts on the following nc-nt
of the BISK.OA SAL/̂ iBH OKATTAS SI3K/iN f.imlly.
Father: BISH/^A S4,LA?KK OKATTAS SIHrX'J, Ali

Mother: W.3Y BIS>:ARA SALAJSH SI3KA3T nee KAKY JI/.S-a?. Alien Ke.^is
tr?ttion Ko.[[" 3

Son:- tDZL bISKAT\A RliiHAW, Alien Bejistration Xo.£ . . J

Bil lIen Ks l̂f tretloa

Son: KlTrvlR BISHARA SALAKCK SÎ MA-\T, AlUn r ^ s t s t a t i o n Ko.

"SAIDAI-UJI BISKASA SAIA--SH SJRr^W, All on Keel s t

Son: SKASILP BlSH.tRA SA;,A>/=;H GHATTAS SI/f-IAK, Alien Pc-eifetr

Son: SIRiiAi; BISK ABA SIR* AS, Alien KOGI e t r s t i on Ko.

Infc.riT.at5on concc-rnJns each
out he r ea f t e r :

r of the r&v îly i s &et



m -- -•

LA 56-156

B1SK/JU SALATSH GHATSAS j
/ l i e n Regis t ra t ion Ko.f
Father . . . V ,

n on[ , . . _^ at ^ „.
a Jordanian. Kis occupation ftt the tirr.e

f ' . Kla father was S/XAKEK GHATTAS
*; r t- ther KASHA SAL/J'JSK OH/.'ITAS S1RH/J-, "bo
r-osEZers 4s of 195&. He ^;&s the hold&r off

Ke was born on[
Ey nationality he is
ir-ar. Strati on ves as af
&1&JJS, deceased 193*; rt-ther KASHA SAL/J'JSK OH/.'ITAS S1RH/J-, "born
I , r e t i a in - in Jer-osEZers 4s of 195&. He ^;&s the hold&r of
vos*cs.niiji passport i«'o.f ^ issvied on I^ecer.btr 27, 19^1« Ke
was granted a non-qvota visa"i*o.r .^issued uriSer public Law
^C3-I;{a)(lli) on Septe^er J? ,̂ 195^. ty the /^wricen Cr.'o^ssy at
Ar-,-r,tJ5. ^he vise application irjcicatcd that he woulc1 be
to tV.e "nit£(? States ty hi£ vife and the follo>'ln£i children:
AYD;., AJDJIL, S1?/::;C' cni )-.V«ia, Ke vas edv.ittec to the united States
fit }7e\; Ycr!r, i'ov? "or:;, on January 1?, 1957*

On his original' iitcni^r&tion to the TJnited States t he
and the yw.bers of t)i$ family fcccojirppnviii;; him were sponsored1 In
the f crates

th£
y[[ 31*

1957* to Ii-iiilRation &n<2 ;*t fc\ir al l nation vervi ce,£_ ,£dvise<?
ration end ;:aturaliz-citiori fervice th&t he ori.;5.rially riet the
^ fpj«>ily in the City of Jerusalem in 1955 trid ti-.t.d.e firre.n^c-

to sponsor the f<yoily into tho country. The vife and
•en s-sem&t. to be v&ry happy in tho United States. The fath&r

vas unliippy and diss-stisfied»

SIRHA>* cuTt hi
acs'sted him in obtuining, eviploy^ent but

sis job, ststin^« that the^vor!: v&s too hard e.nd tho
hours too jon.j. Ke irforirjccp t)jst he was vtry unliappy in
the United States, he did not 11':e the custor.s or tha laws here,
that he coulfi not r.a*:e his ffe^jily r;ind as in his homeland an A ho

TV; to Jc>

916 *"
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: . se : forth q>iOto3 frwa let ters he had received
frora SISKAi-I prior to their Arrival in this country: ! :ir you
sponsor us sou will be delivering e Christian f£---cily fro:; absolute
ear less a:ii hepe-los£n*sE, I essnre you that I will '09 v i l l ins to
perform any t^p? of service or job in ictiatsoever riat-^ra - r^reen,
servant, Ev-?ê 6r - hv^ibly an?? rrildly. I have a sir>cc-re purpose

t l h n i i i e e s trid re&c'ness to, ^
to tecor.e a V.S.

y

do any h?.r:C of wor'; to the s a t i s f ac t i on of any evjployer.'1
I* ~st-s.tefi tha t Si;tHAi: f a i l e d to l ive up to t '-tse statc-voe
A pos'w-cr5.pt to t!io l e t t e r vas as fol lows: ! : l>. SIT;HAS li&s, e
fr'OTi the things ri-er.tlone^ &^ove, been very "brutal to h i s ch i ldren .^

By l e t t e r dated Fc-t>r\;try_27, ,Y
* requested i r . forni t ion con-

cerning the whereabouts'of Slr.K/.N. * In th is l e t t e r she said* he
was vnri tirjdfesirit'le e l i en no arubt . Hi3 fJOT,My ere f i n e , hi^d-

drig, vorthy p e ^ l e and are ce t t ' r j£ &^on^ f i n e . » , » a
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W 5 <
Alien Registration V-'o.f"
Mother

;.»; nee K\?Y \J:AS>:AH

She was born[^ L in
Ey na t ional i ty she is a Jcrc^nian. Kc-r f t t he r v.-as Y;.oOUD Ĵ .SJIJ
(!c-co-£.sed; j-ioth^r FAKKA >L.SHAJ"!, deceesed. She held Jor'dcnia^ pass -
ro r t To./ _ dp.oed Jftnyir/ ? , 195&« She htd ncr.-quota visa Kc.
( issjed ijri-!er Public Law 2d}-l± (aJCllj.) on Sipt-ei;ber 2i±t 19^6,
"by t?-js JL-»eric.'in JSibassy et /jr;en. The visa ftpplicataon indicated
that she voxild be scccr.pfJtied "by her hustand und the
children*. AYDA, ADEL, SISHJii: sna

' She v&s admitted to the United States at i'ew Yor!t, E'en
Yor-r, o^ *T£nu&ry 12, 195?J An 1-53 filed on January 15, I960,
reflected her &cc!ress asf

1

918
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A3EL BISKRA-.SIPKAH -J
ill i en fi frustration ilo.'
Son • . .

Ke was \>cysn onf , atf
. Ey n a t i o n a l i t y he i s a Jordanian* He- vas Issued

Jopftislsn pess^ort So. [" _cn July 2, 1956. I?e hold non-
quota "vise* iTo.f J i s suad under Public Lav; 203-l;(a)HU) on
Sejl-e-rc-er 21i, 1*95S, a t the Ai-erie&'.i IV^nsfy in A'-^STJ, Tie vas

fi to "the United Sta tes et 2?e\* Yoi<c, '̂ >» Yori:, on
12, 1957. - ••*
/n 1-^3 Tiled on January 1£, I960, incicates his

residence to bsl
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/.lien E e j i s t a t i o n iTo.f



ft

XA 56-156

SIBH/̂ T riSH.*JU SIRK/Jf ^ ^
Allen Regis t ra t ion To.]
Son *"*

Ke \.T.S borr. on
Dy r.r^tlonr.lUy he

?5po:-t T o ] '

19, 19J-J«, et o ,
a i*cr<?er.ian. Ife vrss includad on

his

An I-£3 f i led or. J<v.-,uary \$t 19S0, lnc-icatea that ho
resided at 696 Test Kc.-^d Street , ?£aadc-na, CftMfornia 91102;.
Kis e;.:r>2oj7-)ent v;:s slver. as « utore cles^?: :"cr Cr-;«r.ic TA^^O îiy,

921
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("( Z U . ' S . I r a i ^ r e t i o n and Katurelissat
Service, F;oc-ral Building* 1^5 Angeles, on June 1, 19S8, r,*<5e
avai lab le a ce r t i f i ed copy of a City or rcssdena, D:p%rtr.Jr;t of
fiesith Cer t i f i ca t e of Dc*tb, Uurr.ber 7OcS-^2^4, r^f lect i rss t h s t

^Eter, A1DA SIAH-'.N I^MJKLL, died on Karch 20, 19-5, a t
a .n . T»ts cer t i f icate- r e f l e c t s her fa ther as BIS:i'-.EA SiPJi^N

J0?5.AH and lv?r raother es l^Hi laSH-^-JO^AN. This cc-rtific&te
re f l ec t s the cause of death ss acute pZs t t i c c r i s i s (sn-a^ia) .
seconciry to chconic r .v t lo ty t ic leuXe.-r.ia. The c c i t i f i c s t e
reflected that )-ji::;:-:r.!i" vsss 'ouried on tereh 23, lsS5> a t Forest
I^wn Cc--3cV&ry and tha t W13A-IAK T. STAH '̂̂ K of the Ifi^b ?ar««ral
Hoae,>??.sa4enaJ Ce l i forn ie , V&E the- e r ^ O e
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.AI'.KK SIFfflAH f*_

CaptJonedJLndividual vfas born o:

) - Brother

VL'..
^e t ' ca^ l i ty , Jordanian, he wes included *n Jorii

?&Esport $ of his mother. Nonquota Visa " issued '
unier PL BO>-k fa) (Ik) on September 2)i, 1956, Aj'.erfcsn Er.bassy,
Aĵ r.tn. Ke was ec.TJtted to the United States at J.'ew York on

12, 1957. '-

Kis r.?.rital status Is single. Ke indicated on
January \$t 19^3, when filing I-53» that his aodress vasf

C^pt'or.ed Int3ividj.al has never been r.&rried . .* . £..-
Ke has never been in the-^rwed Fcrce'S; He obtained
his present enploynent on October ^ , 19o7, &r>d for epprcx'r.ately
one ar<3 orjC-hcif yeers prior to this he had almost no er.ployr.ent

i\^ V-V- t? W

his deportation proceedings, which his brothers are fi naive Ing,.
Kis health is tood except for some difficulty with his eyes. Ke
claims to b£ of Frotestant faith and he occasionally attends
church. Ke dees net belong to any organisations, clubs or unions.
Kis principal leisure interests are in rebuilding, and selling
bicycles ti>d raising parakeets*

C^ptioned individual was ts*ien into custody on June 10,
19£>6,by California State K&rcotic Officers and the Fesafena
Felice I3tp?.rtnent, for an elle^ed violation of f&ction 11530
of the Keelth end Safety Code, bein& in possession of nari^uana,
a.id Section 11531. offering, to sell marijuana.. On October 13,
19S6, he vac rpurjd guilty 63 charged on bcth counts. K» vsa
plfeced or. five* ycbrs' probttlon, vitb the f irs t year or probataplfeced or. five jc t rs probttlon, witb the f
to be sp^nt in the Lcs Angeles County J a i l .

obation

On Jcnu&rv 11, 19^7, he wts ordered to shev cause under
Section 2kl (c) (11)» as to why he should not be deported, and
on July 11, 1%?, a Special Inquiry Officer ordered bin. deported-
to Jordan.
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Cn July r.Ut 1957, he rcr:c!e a notion for recorisS£er<it!on
of tbove crizr, v.h'ch was denied by a S^c-clsl Inquiry Officer
cn Se;»tenber 7i 1967. * •

On Ktrch 27, 1968, the Board of Tn.-i£-ation Appeals
rensn5ed his cz.se to e Sp&ciel Inquiry Officer to consider

Officer on
As of June $, 1963, 1
i rKtnfl wss pending.

n of the S^c-cfal Inquiry

IS'

92^4



The follov;>.rr; i.Vvestimation v;&s cor.-^ctfed "by .
at Fasaaen*; CalifDirjiaj on June 6,

, Pasadena,
Celifcvnls, r.=>?.o avftil&bl*t the fcllowi-x-g iriforir.ation concerr.ing

Adoress

jrrvio'js Addresses

Sex
' is&te of Bir th

weignt
Eyes
Hair
Scar

In Case of H:r. :-r£,ei
Notify

Res.I Series ir.

Kele
Jul^ 7,

pounds
Ercwn (v-ears glssses)
Black
Kir>;t lover arm
Single

\

Citizenship

Social Security N'o.

B. SIRHAK, sair;e address

Ten ye&rs
Kot-a citizen of United States,
has a visa

Currently employed &s ho'jsew&rc
Et-ocV.-boy and security vorker
as of October 9, 1966

935
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Frc-vious

Education

,Pci sadena 0iv^n 1 c
1363 North Lake /.venue,
Fasaaenaj California (truck
deliverses)
Lonefellov.1 School, Fc.sfcdera,
California, 1£!57 to 19'52;
John Mid r High School,
Pasadena, California, 19'S4 to
did not graduate,

itefi tiist i-i'JiMR is known &s '"J^S" £

^

no r^c of J'rjKlPi's political belic-f.?, or any sttt..---..-
has

ch he ttigj-t )r-:ve ;.csJe c.:•.';• cerr,ing potj t i c s .
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te

' 6/1
Dnte

tbs relieving

Sex

n l'TVr'TD 5 T 3 ' . ' " ' i

Ace
Birth Tata

Mother

July
BIS
Ccc
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SA1I>AL7,AH
AISO

X xi
r . £ t i o r . a l i t y of SA L.OA!,'./-:-: t y a c c - r U f l e a V e ^f V,.V;th i s s u e d
ty the J^i i is t ry of H i s ' t n , ; - ^ : ^ r U e K'-^o:^ cf Jor-ien,
2v'o.| , r<?£'..sterecr \'for a j .ale usjr.ed
SAIlfclJAHr data of blrthC ;'st J-ii'-'salem, t o
BISH^J '̂SATAIvvK OrATTAS SiV^W, f a the r , one 1'%/.Y YA'COUB
KU2HU,another. Peri-.^n-Dt Jv:.:^ ac5-3r.?ss v.?.s- r:;-tc-<! as -

sri v l t h n&ti r e a l i t y of oor.'.ar.^an. •* , / •*••-*/

Oth er doou;.',*rrjj;s n:>V-ed that £LJ^l.'J-.r. &polled for

t#r*rir*i* -S^*c^'?"~*r* *"̂ • s i ( ̂ i o f V'̂ ?f? A c t ̂ * 3̂ i*jV-0*1'-'***•*• ̂* 1 1 • j Q S / #

end Alic-n Fe^ i s t r a t ion ";-;.-:rt No.£ ' Issue
to £AlDALL.t.K BZSHAPA SAI,'-,M:H GHAVTAS S7.?;-1AN, St i s " r e f j e
t h a t , on a i.eo^uota £j!-bol K-iO, I i^ '^r&t^^n VAsa Ko.j"
V2S issued Kii-ch 23, 19SD crici &c>;c-'j*<>a to expire Ju:ic" ^2,**.
1250 to J&ro&nieri reseport Ko. 07773^. Th'= visa fu r the r
reflc-cted t h s t the incr^^r-tyii a r r ived e t the p - r t cf New York
via >••/« Sstur/iia on June 27^ i960.

£r£tJor, end ?:aturalJ&£'i-ion- Service (IKS) f i l o s
re f l ec t th=t SklDhlJLMi jE-IS'.iArA SIK-:.\K entered F^iVi^n Ko.
2727S$ u^ i e r Section 3^S in U. S._ I ' i s t r i c t C^irt^ 1.2s Angeles,

i a , on October 1, 1355.

t After Interview witli IKS e>ti:-.f:•.&!•, p e t i t i o n
was withdrawn or. j-:oy- 16, 29S6.

929
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r-ocurexis v;*re then noted Vhat, on Koverr/ber 27*
1957, SAIPALIAH SI>":iK>: ££ain petitioned the U. S. Dis t r ic t
Csurt, I.c-s A.%ele3, California, for natural isat ion u.n5er
IKS f i le Ko. 293 ?9S. Eiotrephlcal inforr-atlon in '^r.is
peti t ion cDetained the following"

Re silences

June 1950 - . Worth I-aV.e Avenue,

Jenuary 19^2 - _
January 2955

December 1965
D^c-j'iber "lcw5 —
.April 1956^

iviT'O th-rourh
ber 1957

5Jerra Bonita Avenue,
Fcsaier.a, California
3"3 Burton Court,
Pasa-Jena, California
1050 North I-sVe Avenue,
Pesaoc-na. California

July 1951 - KU2er Dial and Kane Plate
Cor.pany, ^^00 Tc-iv.ple City
Boulevard, Kl Kor.te, CeliT

January 19^2 - In&trar^nt Znanelir.e,
July 2952 1190 Korth ra i rosks ,

_ _ Fesa5er-a, California
; Kay 2955 - Self-employed as a painter

T'*~ April 19$6
April 19S6 - Kichel Gen^jin, Incorporated,

'"•-'-•" ?rss©nt 53 Vest union St ree t ,
-•.".,' .-•'- . Fssadena, California

• ,
•-----• -jt is noted in the inves t iga tor ' s report that

subject terminated his er^loir^nt at?
^. The owner,, __ stated he v.&s not

subject to Ah ire but that he vould not recora^e.-id 6 i? ins t
EAIDAL1-AK for cltir.er-Dhip. I t was also noted that $/<Jt>A
vas arrested en August 17* 29S5 and charged with PC *15»
rwtual t'--«bat, v*hir.h_v;B3 l a t e r changed to intoxication.

Hit

930
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The file noted that Certificate of Katuralization
O-.09735 for reviewer No. 293 23= had been prepared for

S I K T ^ H ^C---^^ siSKAN, re-iding 1̂ 59 Horth Lake Avenue,
^ ; t^ ;T- ~ r : V ' £ ~ b^^ore U. S. District Court, los Armeies,
on J^e'?, IM i^'ltlUli that this is presently being
held in abeyance pending invesl.i££tion.



a

sgreh o
c&r:tif5

Ar-.l^Utratlon recc-r-is cc-jit;«lr.a-5 no
Vhe

ls rrcci-d on ::i^L^K - on £)^ of
of
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_ S^^HJJKATTAS Ji

'B30THEIJ1

This individual •*&£ ]̂
and his nationality le listed as

Jordanian, according to an explication f ̂ r an irav:ic,rent
visa enc alien re^istretion t..%6& ty hi*;! at the American
Z-Staszy, Aar-sn, Jordan* on torch 23, i960.

> In this application he indicated thst his purpose
in £Oii:g to the United States v;as to join the rer.?inder of his
f&rily for pc-rr.snent residence. h"e indicated that h^ vjould
.loin his j-othc-r, JVkSY BISKARA SAIAKSH GHA7IAS_3IRKAK at

£ Ke
indicate? ihoi'ho vcz cin^c r.nd thct his brother SAJ

He indicated the t he can ispea):, rezdt and u r i t c
Arsbic £r»d could sjjeeV; English tnd read &nd v r i t e sone E:iGlish.
lie- claimed tha t he had never previously been in the United
S": fetes. . .

On the r e p l i c a t i o n he cloimec!' t o i-e a nor.-quota
iisnisrent and his cl&in vac* bDsed on the Jact tha t he v:as a - -

j,ee escapee ffellin^ within the provlr ions of Section 15
(3) of the Act of fcc-pt-enb&r 11 , 1907. Ho stp.tfd t he t h i s

n '.vac approved by the Dcpertr.c-Tit of S t a t e , Care 11-jwber
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Vith the application he submitted a birth certificate,
£oo<3 concuct police certificate, pedicel certificate fend
statement o? evidence o" support .furnished by the[

"\ T i h
guarantees that ir-.i-rant voold be prcperly r<;se~tt3e5, odcqu^te

-. «, On H:rch 23, 19?6, he vgrs issueo n^n-qu^ta vi ta r.ur.^
J ? t the A.ier5can Embassy, A^r-an, oirc'&rj, ur.oer 5i.*c'cion 15
" ( « ) i 3 ) ^ ^^s A ' t ^ : SepterAer ) l 19^7

' Ke bad e J^rc&nien pssepc-rt IJ^rr
issued April 5, 1955.

v;hich v.-as

This i r^ iv idus j trj-ive<5 a t Key I*
June 27, l?50, sn the "v/£) Satui-r.ia" *nd v
the UfiitPrt Ssfites ?n that d^ te .

t> he :?.£
, end v.es

A' off

e-6r.:itto6 to

by the

This ' n c i v j c - a l hss .
indicates that he *.as ar res ted by the FessCena,
Police Drpert.^ent on D.-cc-r-'ber 18^ 19^3* vvhtr; he '.*as charged
v i th atte.'.pted j:«u"oer. On ?;c-;-ch Ht 19^^, t).-i£ charge v-as

ts of breai'ing ^r rewovins vehicle p a r t s .ID f>jr

• ' A^ter e jury t r i a l in the Uunicipal Ci-urt Df
Fesa^cns, Cell?orwinf extending Trorn Jjrcez.-er 2?, 19^3*
through rsrch '»* 19?^^ be ^:a£ found p.Dt guilty on three
counts f-nc guilty :»f ^ne count o? brcsMr.^ or rorovin^
vehicle pr.rts .'iti:out consent of o>.'ner. •

I ; eppcr.red to the court n̂ Jf.nuf.ry 2 ^ 1̂ 54̂  that
this defcrjrtant cr»uld be rer..ta)ly i l l . .
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:•"*-:. OnFebruary 6, 1964, areport from the Superior
County of I.os Angeles, declared the defend&nt not wentally

' On March 31, 1964, the case was called for hearing on
probation anfl for sentence. The court ordered that further^~~
proceedings be suspended and defendant placed on probation for i
period of one year on the terrcs and condition* that: : ^ } ^ ^ £ £ <

••'-•-- 1. Defendant to cooperate with the probation .-;_"::•• ;£j£
• officer In any plans tor psychiatric, . , -.̂ -,;

.•-_.._.•_..•.. psychological, or other treatment. » --*•

2. Defendant to seek and maintain residence
and ejnployment as approved by the probation
officer . . -

r>r>t. t.»* tnrt.hur molest WBBm OT '"*''''
or to go In the vicinity of •--•:;

D i n e . • . •• "^s

Defendant to obey all laws, orders, rules,
and regulations of the c6urt and probation .
department. . . • *'\.:.r

It »;as further ordered that defendant return to court on
July 16, 19&4, with a report from a psychologist or a psychiatrist
and for a hearing on progress under supervision. ..>.i •"--;; •

••».•• * • * * • -

— *" On July 23, 1964, the case uas called for further
hearing on progress and it vas ordered that probation be modified
in that defendant need not report to the probation department. ̂
The matter res continued for further hear ins «* progress of ---- -•
defendant In obtainlns eraplDymcnt and psychiatric or psychological
counseling-""*•' - -

'••—'+•»••
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TMs natter v:as celled for further hearing on
October 27 i r 6 ' ! i at vMch t!,7.e defendant vas <>cci&rod in
viD^^on ^"c.rob&tiD:". ar>e pr-jVation v-es r-svc-koJ trtfl he
>.as ordered Co pty a fine of $150.00 or serve five days.

Cn Ki-ver*er 23, 1?$4, this order \.&s »o5ifiod for
oefenoar.t tD psy three sc-p&rate installments of 450.00. On
various ca;e£^ hcerinss on this natter verc he id to revise
iretb3ds> of payment.

0- J'-v 12, 1Q-S6, the coort ordcrec that the firming
of py^ty e-:te"ld on March ^ , 1^64, be vacated end i'no r.atter
eisSissee under the provisions of Sc-ction JS-C3.1 of the Fsnal
Code of the E-ete of* California.

In corinection v;ith this natter, the foil:>••*• ing

1/
••'•:--.iff.'':s>?.^'":

la
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t " \ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/8/68

tion relative

Angeles, California,
' following informa-

1KARI? B. SIRHAN:

Name
Address

Sex
Citizenship
Date of Birt
Hei
Weight
Hair
Eyes
Marital Status
Social Security

BVSIRHAN

Male
United States Citizen

pounds
Blade
Brown
Single

Number
Military Service
Previous Address

Personal References

Education

Previous Employment

that he has been
applied
file re

advised that the file further reflects
" j, and when he

land notation on
er.

6/6/53 Loa Angeles, California Los Angeles $6-155
Pile #

-D«te dicUted
docoBeot eotHaioj vcither ncoBseftdatiooa Mr eenclwioaa of tb» FBI. It la the profwly of th« FBI and la louvd to
M c r U * s ' iU »nt«tt« arc aot to be diatribi£«d wAtid* yow «f •acjr
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SHARIF SIRHAK is currently employed as a
^ ^ ^ The file contains no derogatory information, an
? has received four merit pay increases.

9»»7



V.
BUREAU OF INVESTIGAtf )

Date

• * " , ' • , .

OB

Immigration and Naturalization Service
California, furnished the following:

[INS), LOS Angeles,

He furnished five Immigration and Naturalization
Form I-53s, which were filed with the Los Angeles Office
of IHS in 1908. The five INS forms concerned the following
Individuals: SIRHAN BISHARA SIRHAN, INS Wo. 12E2SSS231
KUHIR BISHARA SIRHAN. IKS No. VSgSaSSiSi ADEL BISHARA
^IRHAN, INS N o . g M t ^ ' M t t f MA-RV PT«tntna fiTPmxi INS No.

SAIDALIAH BISHARA SIRHAN, INS No.

___________ stated that the INS forms, commonly
called registration cards, show that all of the SIRHANs
were residing at 696 East Howard Street, Pasadena, Cali-
fornia, as of January 1, 1968, with the exception of
SAIDALLAH BISHARA SIRHAN, who was residing at 1659 North
Late Avenue, Apartment 7, Pasadena, California,
noted that all of the INS registration cards appeared to
have been executed by the same person with the exception
of the signatures on the cards. C__B38_G9stated that,*
according to SIRHAN BISHARA SIRHAN'a registration card, he
•watt employed ac a store cleric at the Orzanlc Pass dens
Company, 13«0 North Lake Avenue, Pasadena, California, as
of January 15, 1968.

I stated that additional registration
cards for previous years regarding SIRHAN SIRHAN could be
located at the Federal Records Center, 4747 South Eastern
Avenue, Bell, California.

6/7/68 Los Angeles, California

•iM BeHher rrcwnacnditfioaii * * roarlutlon* of Uw KR1. k in tbc property of Ike
i u content* mt Mot to be distributed ouuldti jrour i

Los Angeles 56-156

-Date dirlnlcd -
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root

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
6A/58

J)«te

He caused a search of Immigration and Naturali-
sation Registration Card files for the years'1966 and 1967
and a registration card (Form 1-53) for SIRHAN BISHARA
3IRHAN, IiranlRratlon and Naturalization Service No. •
KS2HSE5SSI was located for the year 19&6. The registra-
tion card revealed SIRHAN resided as of January i960 at
696>East Howard Street, Pasadena, California. His employ-
ment was shown aa student. *

- * . • • ; *

• • • . . - . » r-.,
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• »»•-..4. . . — : . , _ stated that the former chairman ;>f
the Lo*. Angeles I>u Boi&HClub oentioned ttet members af the ^ ^ ,
leadership Dfthe SCDCP had contacted hist on June 5, l°5o, i y ^ 1

ulth reference to statements attributed to Loc Angeles ••-.̂ :y,_....
Iteyor SAM YORTT, which left the impassion that SIRHAH --.-.:••-*>?•-K-Z-*
SIRHAN was associated with the W.E.B. Du Boia Clubs of :;-;-;VT:~<V
America. They reportedly expressed great concern and •--•-- ;
Inquired as to whether the chairman knew if SIRHAN SIRHAN had ever
had any contact with, or was a member of, the W.E.B. DuBols -̂.-..
Clubs of America. The chairman also reported thatj^^H^V^ • .' ",
flBgSpK£BBB3fi3K£20r had called a meeting of key ;
members of the CP for the evening of June 6, 1958> to decide ;,
what action, if any, should be taken to deeclaim that SIRHAH ?
SIRHAN was affiliated with the W.E.B. Du Bois Clubs of America.
It was tentatively agreed that FRANKLIN ALEXANDER, former .- ,. ̂
national chairman of the W.E.B. Du Bois Clubs of America,
and current member of the CP, would go to Columbia Broadcasting -.
System, Inc., in Los Angeles, together with ROBERT DUGGAN,
rormer chairman of the Los Angeles Eu Bois Club and current .^
chairman of the Youth Comaission, SCDCP, to deny that SIRRAH
SIPvHAN had ever been affiliated with the W.E.B. Du Bois .-..:V-:;"•••-
Clubs of America. .; . ^•U.^v^r^

The Communist Party, USA (CP, USA), has been ".'.'[•.,
designated by the Attorney General of the United States pursuant ;
to Executive Order 10450. ,_. .... .........

• • » • - ' • • • • . . -

y^ji: • ̂ Jg^i^j^^i
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A characterization concerning Students for
a Democratic Society is attached as an appendix page
to this section of the report. _••'."• r
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• '••""•"•' APPENDIX • v ^ ^ ; ; ; : ' i ^ v ^ : ^

; V SOUTHERN CALIFOfiNIAKS TO A30LISK . ; ."
. THE HOUSE UN-AMERICAN ACTIVITIES ̂ .

r -•':• COKMlMEE, Aleo Known As . ^
-ts:-..- " Abolition of the Bouse Un-American . -.:-

_ Activities Committee, Citleens Committee
to Prc-iervfc A.Ttgrlo»r. FreeJoias

" : ~ ' . . . . ' • . . ' . ; " • ; • • ' • " • " * : . - . . • •^.-.••y^J^^.r

A source advieeS on January 25> 1966> that the . ; .r
Citisehs Coiraiittee to Preserve Aatric&r. Freedcas, (CCPAF) '-•-v- -"
555 Korth WeLtern Avenue, Loe Armeies, Califorriia, h&d recently
changed i t e i-i£e to Southern Califcml&rts for Abolition of ,
the House Un-Americar. Activities Cosatlttee. , >. . .£ i . i j ;^ ^ -̂  .

Tfle saae source advieei or. toy IS, 1967* that ^
BufcsequeTit to the adoption of the new name in January, 19&p» -
th« officers tegan to refer to i t ty the naite Soutnern . , : ,
Californlar.s to Abolish tfcft Eovite Un-Air.eriear* Activities ."'••
Conarittes. Tula i s now the official VJUL* arid the letterhead :"-•
of the orgenlnation carries the naae as "Southern Calif ornlans
t o A'&cllfh K'JACM. - . . . - • . . . . - •:••: . , . . : ; - i ^ - ^ . i , .

Tne "Guiie t-o Subversive CrtW.iaatiorifc*, revlee<5 -.
December 1, 1961, pp. 43-^^, describes tne CCFAP as follovss

"The Citizens Ccrsnittee to 7reser\*£ American • ••''-•-:.-'.?.••'.'•
FreecciLS « * * specialists ir* prcp&gar.Ja alited at atsl ishir^
the Coaaittee on Sn-Ax«rJear. Activities and diner*ditir.g
the Fe5erai Bureau of Ir.vestlgaUcr.. Created In Los Armeies
in 1952, the front organization i* run by F£AKK WJ1/KIKSCK,
an identified Cornea*!«t vho recently resumed the T-ll-titte,
paid post cf executive secretary after apprcxlasately a .^.^.::.:_

'year fs leave of absence tc asetet In a fcimi*ar campaign *y
another front in Kev IcrK City, the En.fcr£en2y Civii Liberties

ir£ n e # Septeater ?r5t 195Bt to Inquire =
Into the rAture of th« Partyf8 recent reorgatnlsaticn In :;;-:•
California, the Citizens Oo*.iiitt«fc tc. ?re^rv« Ai&erlcan ^
Freedcxs epensorei a series or putile ntetir^s to protest.,J
the hearings and t&e Vrry existence cf the Coreaittee, .;->:
Coatsiuniste eubpoenasd ae witnesses *er- guests of honor.^-

4 ^ _ - ' • : :•:':J^'r:&Tj\



>:-.:• A source advleed on January 25,- 1$SS, that the " > W
: . 7:

Citizens Committee to Preserve American Freedoms, (CCPAF) "'*::*••*??"
555 Korth Western Avenue, LOB Armies, California, had recently
changed its r.s£e to Southern Califoraians for Abolition of
the House "On-American Activities Comtlttee, - .^

• • • . Ihe same source advised oh Hay 11, 1967* that :i
subsequent to the adoption of the new name In January, i960,;
the> officers tegan to refer to it by the name Southern ^^-^
Califomlans to Abolish the Eouse m-Jtaerlcan Activities
Committee. This is now the official naae and the letterhead
of the organization carries the name as "Southern Califomlans
to Abolish EUAC". . ....,,_-.,;..,--,:,w.*k,,.::

J
I

f ^

-*--*- •••-• Bie "Guide to Subversive Organizations", revised ••
December 1, 1961, pp. 42-^^, describes the CCPAP as follova:

?-:'•;:....-«:.-. »jhe citizens Cossnlttee to Preserve American - '
Freedoms • * * specializes in propaganda aimed at ebollshing
the Coraaittee on Un-Anierlcar. Activities and d2*cre£i£icg
the Federal Bureau of Investigation. Created in Los Angeles
in 1952, the front organization is run by FRANK VJU3KS0X,
an identified Communist who recently resumed the full-time,
.paid post of executive secretary after approximately a -r~
year's leave of absence to eselet in a similar ca^algn by
another front In Kev Tor& City, the Emergency Civil Liberties

: #;»: the Crsmlttce on̂  IScv-Ascerican festivities held
hearing? If; Los Angeles, September 2-5, 1958> to Inquire —
into the nature of the Party's resent reorganisation In *_i£i"
California, the Citizens Coftnittee to. Preserve American"*-r^
Freedoxs sponsored a series of public nettings to protest
th hearings and the v*ry existence of the Co&mlttee, •?•.:>#•&.

ists subpoenaed as witnesses were eaests of honor, r?^ *

I i
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APFEHDIX

SOUTHERN CALIFORKJAKS TC ABOLTSH
- THE MOUSt tffi-AMERICAN ACTIVITIES

COMMTTTSE, Also Known As
A b o l i t i o n o f the House Un-American .

A c t i v i t i e s Coajr.ittte, C i t i z e n s Committee
t o Preserve American Freedoms

"At t h i s tiooe, l e a d e r s of the Party*s Southern
Cal i fornia D i s t r i c t vere mobi l i z ing Coarjaunifie i n the area
for participation in an Intensified campaign to abolish .
this ccxmittee of Congress* Hew the Citizens CoMiIttee to
Preserve Axerlcar* Freedcas served the P&rty in this effort
vas revealed t>y (Communist Party) District Chairman DOROlHy *
HEALEY in a report to the Party's Southern California
District Council on September 21, 1958. Mrs. HEALEY declared
that the Party preferred public protest aeetinge to be held .
by the Citizens Committee to Tre&arve Aatricar: Trteic&s rather
than ur.der party auspices because CorcTunists could attend
without danger of being exposed as raemtera of the Party..
She also noted that Coc-j&uni sts scheduled as congressional

'committee witnesses cculd not appear beforehand at open
CoMturdst ral l ies without creatir^ the impression that the-
Party vas conspiring with vitnesses to "Withhold i t i
free; the cooadttee.
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APPENDIX " * ;

STUDENTS FOB A DEMOCRATIC SOCIETY

The Students for a Democratic Society (SDS), as it
Is imoMtr* tcday, came Into being at a founding convention held
at Port Euron, Michigan, in June, 1962. The SDS Is an association
cf young people on the left and has a current prsgrax of pro-
testing the draft, promoting a campaign for youth to develop
a conscientious objector status, denouncing United States
Intervention In the war In Vietnam and to ''radically transform"
the university coircnur.ity, and provide for its complete control
"by students. Gus Kail, General Secretary, Comnronlst Party, USA,
vhen interviewed by a representative of United Press International
In San Francisco, California, on May lbs 1965, .described the
SDS as a part of the Vesper Bible left*' which the Party has
"going for us". At the June, 1965, SDS National Convention,
an ar.tieaarunist proviso was removed from the SDS constitution.
In the October 7, 1966, issue of pKew Left Eotes", the official
publication of $DS, an SDS spokesman stated that there'are some
sommunists ir. SDS and they are welcome. The national head-
quarters of this organisation as of April 18, 1967, was located
in Boca 206, 1608 Vest Kadiscn Street, Chicago, Illinois.

. • . / -

ir-r.'. •.I :S*Si»s3*
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W. B. B. Pa BOIS OP AMERICA (DCA)

: • - " • ' , - - •

« - : • • ! . -

A soarce advised that on October 26-27* 1963* a eon- * -
ference of members of the Communist Party* USA (CPUSA), Including
national functionaries* met in Chicago* Illinois* for the purpose
of setting in motion forces for the establishment of a new national
Karxist-oriented youth organization which would hunt for the most
peaceful transition to socialism. The delegates were told that it
would be reasonable to assure that the young socialists attracted
into this new organization weaid eventually pass Into the CP

, A second source has advised that the founding con-
vention for the new youth organization was held from June 19-21,
1Q64* at 150 Golden Gate Avenue* San Francisco* California* at
which time the name W.E.B. Du Bois Clubs of America (DCA) was
adopted. Approximately 500 delegates from throughout the United
States attended this convention.

The second source advised in September, 1966, that
Mifcs Zagarell, CPUSA Youth Director, stated tnat In Negro
eorcsonities the Party still supported the plan to build left
socialist centers and to solidify the Party base through the
DCA. ThiB source also advieed in September, 1966, that Daniel
Rubin, CPUSA National Organizational Secretary, stated the Party
believes the DCA should have a working-class outlook and be a mass
organisation favorable to socialism, socialist countries and
Marxism, and in April, 1967* advised that Ous Hall, CPUSA General
Secretary, Indicated the DCA primary emphasis should be on
developing mass resistance to the draft. -:

A third source advised in September, 1967* that Jarvls
Tyner was elected chairman of the DCA on September 10, 19o7# at the
Third National Convention of the DCA held In Sew York, Mew York,
free September 8-10, 1967. . . .

1 T

' A fourth source advised during August, 1967* that Jarvls
Tyner is a member of the National Committee of the CPUSA. ,

« - - A fifth source advised on September 21, 1967* that the
headquarters of the DCA is located at 34 Vest 17th Street, New
York, New York. • • • • • • - - ; W ~ •:• •--•

• »•:
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V . * . B . TO BOIS CLOB
, OF WEST LOS ANQELES

* """•"" On April 23* 1964, a source advised that the V.E.B.y.
• Du Bois Club of Vest Los Angeles, was organized by RUTH :.
CREENBAUM with the assistance of MARVIN TREIGER in February,

of that as
C.A second source advised on April 17/

April, 1964, RUTH GREENBAUM was a member of the Southern •;-*-;•<
California District Communist Party (SCDCP) and that MARVIN -> -
TOEIGER was chairman of the Youth Commission, SCDCP. ...: ...y-:-

The first source above stated that the Du Bois -'.:'-"zr
Club was organized mainly to meet the needs of Marxist* .'.".is••"•:
orientated students at the University of California at Los •...:
Angeles (UCLA), but that the club eventually hoped to spread :•'••'
Its Influence Into other areas In Vest Los Angeles. -'•.-V"

A third source advised on March 12, 1964, that at
& Communist Party (CP) meeting held in Los Angeles, in February,
1964, BEN DOBBS, Executive Secretary of the SCDCP, spoke on . ~
the CP youth movement and stated that the Du Bois Club was ,-•-':.;•;
.one of two youth groups operating in the Los Angeles area, *"
both groups were Marxist-orientated and that members considered
themselves Marxist* '. . -."v^.

A fourth source advised on March 25, 19&5* -that \/,-_
since its Inception, the activities of the Du Bois Club " ̂'* ._.-
have been mainly limited to participation In protests against ~~-":
alleged racial discrimination, participation in Marxist classes,
participation in conferences which led to the creation of she
V,£,B. Du Bols Clubs of America In the summer of 1964 and parti**
clpatlon In demonstrations protesting U.S. Intervention in Viet
nils source advised that the W.E.B. Du Bols Club of Vest Los -
Angeles Is now affiliated with the tf.E.B. Du Bois Clubs of
America and is operating as a chapter of that organization.

APPENDDT CONTTWTTBn

rt. . - --•
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APPENDIX

W. B. B. W BOIS CLOB
. OF WEST LOS ANGELES

^ ... : ^ ^

The al>ove source further advised on April 28, 1966* -j'ii
that In February* 1966# the Los Angeles area Da Bois Clabs .*-_:':~̂
oonsolidated into one large city-wide club known as the Los '"''"~\~J:
Angeles Du Bols Club. The West Los Angeles Du Bols no longer V'^
exists as a separate club but members of the club are now '"' •TV
members of the UCLA committee* which is one of several committees
formed at the tine of consolidation of the Los Angeles area -.-
Da Bois Clubs. . . . ... ̂ -^

. , ' : : • . • - - . - • [ / • • r ^





H Kf/»f>, rime Xtf* to
M r A*.

UKITL STATES DEPARTMENT OF j

• FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

• loo Angeles, California
: April 2b, 1969

,̂

M

... 1
SIRHAIT BISHARA SIRHAIT

ReferQiCe i s roaae to memorandum of Iteputy Attorney
General Richard 0. KLeiwSienst dated February | 5 , 19&9,
regarding the assassination of Senator Robert F . Kennedy,
on June % 1969- v * \,-

r—ln oraerjr' • -- [
f- . to identify tine two unknovm individuals

who~wererTJith^-- ~ " "" ««<3 Sirhan Bishara Sirhan during
the evening Sf' Kay' 2, 1963, \ vias interviewed.
The results of this interview follow.

£•'"
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Dale

\ z •"" was interviewed res
'TCetiwr.wifcOlRHAN B. SIRHM! on Ifey 2 ,

ins his

Oa

Prior to May 2, I960,
mentioned to that she hod talked v/ith

cither SXKXAN or Mrs. KARY SIRIIAH, who stated that SIRHAM
would like to sec him,

. * continued that at
suggestion, he phoned SIRHAH end nsde & date to see him.
Irurinj? the evening oi" 1-tey 2, 1968, SIRIIAW, drix'ing his
brothsr's Volksv:aGsn, cgne to picked
up and the two proceeded to Bob'e Restaurant on
Colorado"Boulevard, in Posedsna, California.

and SIIUIAN '/are ei t t ins et the counter et
t and were later .loined oy tn:o of SiKhAW's

friends. ; Eta ted he did not knov; the identity of
these tv:o people et the time he was interviewed by the
Los Angeles Police I>c^ertnont; however, he vffls informed
later that one of the" tv/o was . o former fellovi
student vrf.th ; s t Pa radons City College, Pasadena,
vith whoa he had clscsss, . ctgted ras not a
close acscclste or his end durins.tho interim three ye2r
pericc Binee he left Fc-csdcna City Colleso ur.d f.ttenie3 the
University of California at Los Anse7.es, he hed not seen

end had completely forgotten hin.

stated that vas not v:ith
the afore mentioned grcup of four during the evening of
I-Jay 2,, 1958. • ".

vas eokec! to identify the Individuals
mentioned by him to the Los Angelep Police Department, namely

-2-
.. Cnilfornio

. • « * ••

f c _i••«.>«>••..-•••
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BUREAU OF INVESTIGATION

Date

J

to* th"1
BIRHMT Sirii-'iH for a niriber
they wore both str/lc-nts at „ • ,- •-

rclctcd that tiurlns fcho early p2i*« of I lay 1963, ho
vao at Bob*s Restaurant located on Colccvdo Avenue, acroas
the cfcv'cefc frrsa PCC, tilth , |bavins Q ctIJ? o f

coffee, et vhich tino they rrcfc SSiW/iil, T:1IO wac with on
indivicii^l lRti*odv>ocd by SJGiil'aJ to be \ "a student
at the University of Califor-;iia a t Los Angeles (UCLA)*

ncetlrjs took place fiurins the early cvenlns hours
the foif of tho â eat a t EOVB for c. relatively short period

of tine. Ehey lef t end vent to the IligUllfe Ear, which i s
located on Colorado Avenue near Allen Sliest in Pacnfictta,
tuicre thoy cr.ch fcifi several fcecra, \vhlle et the Kighlife,
t«Klch in a tcoless boi% tao coiivei-eation cciicrally ccnceiscd
girls txnd race horse a, . - .-. • • i

Btat-ed that dr^ihe the meeting e t Bob's and
at the Hichlife, polit ics MQVQ not filccvtcceil end the nar.3 of
the late Soi*_itor ROItl̂ T KDIirCDY was not nentioned.
stated t!* t̂ ho does not 1C:O:T and ic not acquainted
ttitii p&liticil philoco-D^y. . stst td he has
ftlasolctoly i;0 is^Tii-3*ica thst t;ovi<!' ir/Iicate that fiSEliUI
vas interested in the Ccr:nuii6fc Party, .

i

Oi
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FtDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
m

Shis'will record a reintcrview with
hin for his recollection of a specific meeting with SIRHAII B.
BIWIAII on May 2, 1968.

[ 'recalled the nceting principally because
of the fact that it ended in a trip to the "Hi Life", a
local bar which features topless dancers.

recalled the incident of his meeting
with SIRHAII on Kay 2, 1968, as follows:

«
It was early in the evening, when and .

a close personal friend, were leaving Pasadena
City College following a late ai'tcrnooii class. 3fcey decided
to stop at BoVs Restaurant, vhich adjoins the campus at
Easadena City College, for a cup of coffee. In the restaurant,
they »et SIKIA-* v?ith another individual \:ho vas introduced to
them as has no dear recollection
of ;. .. except that he \ras from the University of California
at Los Angeles (UCLA) and did r.ot talk very ruch. Vhat con-
versation there vss, ""* said, was "broads1*1. "We
never talhcd politic st:. Sie conversation lead to c trip to
the "Hi Life", a beer parlor a block av;ay. Here, they sat and
bad a couple of pitchers of beer. \ docs not recall
that the fcaer caused : to say anything nore nor did it
change the level or focus of the conversation.

1 After an fccur or so of this, * '" ' and .tl"
left together in j ' car . said

he has never seen j again and saw EIRJIAH once again later
at Pasadena City College on the date of the assassination of
Senator KEHKEXJY, however, he did not see him to speak to.

4/18/69 Fasadonn. California
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mWIfeS*
/said that he is almost positive that

there was no other person present in the group other than
those he met described above.
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BXSHAKl S

Regarding the mutual friends of ans Sirtian,
namely \ _ . and

tnero followa the results of interview with A

L vho describaa himself a3 having known both Sirhan
and «-.

during inter.'lew advised that he does notg
know or • and did not know why he had
mentioned these names during intervicu with the LAPD.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

.^_^ Date

r
I

furnished the following Information concerning hio
association with SIRIIAH B. SIRHAH, J
a n d . . " •••-• •"

i. vao tho first to picl: up an
eosociation with SIHrlAlI because he wao interested in
Arabic, i wanted him to maloe friend3 with
SIKHAl! bocauoo he wao a foreigner and che thovif̂ it he .

ht be int*-»r?«fcftd in at tend ins their church

\
XRH attended tiuir Kigh School co "he did not cec hin

too often during high school years but did see him again
at Pasadena City College In 1935

ricited in the SIEHAN home occasionally
but SIKK/viJ did no* like having psople such as ana
another boy nx-ied at hie horce because they were
radical l e f t i s t trpes. lfl?s. KARY SIHRA1I did not oeem
to like tco" well and as j . said, "SlFJl/ill was
never enthusiastic about me." .

Through f
ally come to the[_
high school years.

efforts S IRK AH would occasion-
".- during his

-6-

- i>r <>• 3/H>/6Q at .Pasadena,-California . - . ^ ^
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I ' took some pleasure In teasing SIRFIAN
and once toldSinilAH tha t I .was Jewish. This
Infuriated SIRIIAlt and he fctoppjd speaking to for
a period of time until someone told-him he had been put
on*

As they grew older, [ 'and | became more
radical and began to drink, i tried to get \
to attend come Du Eois Club parties in Highland Park
area and : did attend two but does not recall SIRIiAN
going to those.

During the high school period, SIRIIAN began to
work, at first part time and then full time. He also
took to drinking with and others during this period.

said he did not ceo much of SIKIMI
through high school fcut paw hira again In 1965 at Pasadena
City College. He said that SlRIlAfl "was always hanging
around the lounge".

said he was amazed when he heard the news
of SIRHAIJ having mortally wounded Senator ROBERT KEH12EDY.
He feels certain th*t he v?as drunk at the tice. He
rsentior.ed ths.t SIijL'01 did not ehoti ths effects of alcohol
as other psrsens d-ci. He be cane quieter uhen he had been
drinking, said.

11
t

d it is his feeling that all three
persons, SIRHAK, i and ) were and
possibly still are, seriously emotionally disturbed,

t

said the names of /
and or are .not Tamillar to him

as friend3 of SIIUIAH or of . •

I.



L_ it
said ho had no doubt that nay

have tried to influence SIRHAli alone Communist Party
lines but doubts that ho vsa euccccEful. According
to . used SIFKIAU.prinarily to learn Arabic
and rcade him the butt of m2ny Jibes in some wild
political discutjcionu.

quite a bit v;ith them, i
a noticeable effect on hlci.

SIRHATT would Grink
said, but It did not have

J pp-irt hi* did not believe that \
I exercised any real influence over SIKHAN insofar
as his political thinking was concerned, Accordins to

SIRH/& was inflexible in his political philosophy
and it consisted principally in an unreasonable hatred
Tor Jewish people.



SIRHAW BISKA3A SIKTIAN

.V.

v:-

l

no information was
ever received indicating a possible conspiracy involving
the CP-USA and/or its members in the assassination of
Senator Kennedy. \ ' docs not knoWSirhan B. Sirhan,

or I .
Other sources familiar with CP activities throughout

the United States have been contacted and advised they
had no knowledge of any possible conspiracy between the CP
and, the assassination of Senator Kennedy.



V r
-tit- -expressed considerable suspicion as to

how and why Russelr-Parsons was selected to represent fiirhan
in the recent tr ia l . ,Be stated that i t has come to his
attention that Parsons had a considerable dislike for Robert
Kennedy, because of Kennedy's alleged investigation of Parsons
ijhen he, Kennedy, was with the United States Senate Rackets
corcralttee.

r - •»-

also advised that he has listened studiously
and many times tp the tape recording made of the Interview
with Sirhan by at which time Slrhan was under
nypnosis. une of the names mentioned by Sirhan, while under
hypnosis, was ~ " According to ' when the liame
of was mentioned by Sirhan, inmed lately
made a reference to one • not further .. ~~ L

Identified by suggested that the
mentioned by Slrhan could be a reference to the late •„

recently found a victim of an overdoes of narcotics
In a L03 Angeles motel, and who died In the Los Angeles
County General Hospital. On the morning that " r died
at the hospital, • received an anonymous telephone cal l
a o vis ing nils that was dead. The anonymous
caller furnished no further information and the caller has

», not been identified. .. has determined that one__
%]LLJ '•:-. . v is i ted. . while she was in the hospital and prior :*
[\ to her death. He did not, however, have an opportunity to

talk to her since she was comatose and never regained
• -' consciousness before she died. *

With respect to the recent prosecutive act iv i t ies
conducted by |

/ ' suggested that failed In his "J

prosecutlve efforts because the . . . of North
Hollywood, whom suspectedwas in reality

mentioned above, who has also used the al ias. __

explained that on the day of the assassination
of President John F. Kennedy, in Dallas, ' was pn sent
in that c i ty , was interviewed by. of the

. .at which time he advised that he
had been in the Texas Book Depository building.or some other
building, attempting to make a telephone cal l . if/ •-* o





CO
Upon learning of the foregoing, telephonlcally

contacted , . »of Dallas, approximately one
week ago, at which time, >expressed surprise to be
advised that• had been In Dallas on the day of the
"assassination. > desired to knot? If mn&

^ were known to authorities to be one
In the same person. No comment was made regarding that
specific ouestion. r - • • • • • ••<• •••••

?

i

On May. 6, I969, C~.~~ had advised that the"
to whom he referred to on Hay 5, I969, has

In addition to the foregoing, was advised that
his continuing investigation into the act iv i t ies of
who ie now better known as f .< has developed that

. owns 50 percent of another firm known as
. - The base company i s
Comrany and i t la with thi» organization that Us
currently aff i l iated. • J

office at
Be stated that the f

' . „ apparently has an
» . in Itenver, Colorado. * -

explained his investigation i s continuing since he Is s t i l l of
the opinion that . j i s the individual whom r:^tri«fe-Att
. .t e* Mew Orleans, Loulslan, was referring to
in his recent prosecution of i__. • • ^ rather than f -

of North Hollywood whom. had Insisted was
the person he was looking for, \ .again reiterated his
contention that f j*aa in some way Involved in the
assassination of the late President John P. Kennedy in Dallas,
Texas in I963.

t-
... i s also writing

a book concerning the assassination and baa advised
that he has ee\9n reasons which he considers valid to suspect
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onhorded on HF-^rBla
he bad ever attended a " ^S £ considerably «P«t;-

meeting, Sixhan
jhe had ever attendedd ^ b a d ^ ̂  ^

f, •
information^* to tte effect that

fiirhan had been observed at ft ttceting

of that organitatlon-approxl.atei,'one- month prior .,

to June 5* Woo*

\ was interviewed

• (representatives of the Los Angeles Office of the FBI.
N explained that on one occasion prior

to the assassination of the late Senator Robert F. 'Kennedy
he, was in attendance at a meeting of the Black
Congress (BC), which was opened to the public. During
the course of that meeting, which was held at 7223 South
Broadway, and which he recalls took place sometine In
April or Kay 1968, a nan who bore a strong resemblance to
Sirhan and who was accompanied by two other individuals
came into the meeting. . specifically recalls that
he heard a "commotion*1 during the course of the meeting,
which was attended by approximately 50 to 60 people.
Just prior to the commotion, Alprentice "Bunchy" Carter
(now deceased) had beerr speaking. The Individual whom

felt resembled Sirhan got up and spoke about the
"Muslims" somewhat in opposition to Carter*• remarks.

- 2 -
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ing the conversation,
th» r̂ n:* cf Sirh-r-.n Sirhsr.
vitln the- r.?etlr.£ a t the *? ,
t?Te <3;.<* }-e hs^r the r.a.r? S

di<f not recall that
t.*r.ticr.?d. In cwr.es

stated that at no

2 rc-ce.'it pjr'*

•!--?.t t he ::-.=*iv
L'5 co^.ld t-n-."y

h a t thoy era nrw fz.r.-^iz.r beceu?* of
y ^iven the c-_se carlr.£ the ^ r i a l

c .̂-5 cculd no* be fcfcsoli^sly c^.^
h<s rs.-rf £ t th:- r-;s-tir.c *=.$ c-rh^n
t h a t i t rt-Pft-^r.ed hlrc.

- 3 -
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V3S
5::u«ri-vie*';eQ ty r-ivr-^t-'iv-irlv^s of this office on
Aun:?t 13. lr^-a <*•—- c-:- r<"" r.srticn ft.1:;:z\ir:£ re£.arclr:g
.<='.f:\s-n Sir'.&n. I*, i s n : ^ : t:-.?,t at this t ir .5, there . "
v-.? s t i ? l ci-.?i5'=:-*i£;.* jr'-tl^c f.tt^n^it-r. 0.1 the S'rhan,_

5 ^ ; . : ^ the p^r::;^ j r e i ^ i ' ^ j t';-;3 b.ii'^i^ir^x-ien
}>,-:.-<ray, r*.-rii&I l-ifori.-ar.ts'of tr ,- :*

?r/ '!t/ , ;r r-s^wirics a s «uoh a t -r,» B*̂  OiTAcs a l t h o a y j

^•;•^c V-vzvr. t o bi h-rT.u £.* n-r,2 v?.r; r e p ; r t 9 d .

/ . r - i s ^^:::-r.*r.t c^r.t^<ns r ^ i ^ ' s r re-rc-.-.en-i-^.ion
/ : ^ r c:.-.^\.^:^r.5 cf t:-,;. ?"f". I t I s f--? j : r c ; : r r ty cf t h e
y.:I or:d /!? '.•:>:'.-,$'. :-yz- yo.rr ^ ^ ^ c y ; ::t f.-.i* i v s c-:.r;te::ts
<-.:-•;• ne t t-o .̂̂  o^ s <">:'•> :r-rd o;;".*.:'.̂ e yojr e. il'r"?^y.
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.it in th-= Srrir.r of 1970, hs r-:

tut j^ic r,:>
.cd SOT,?, Svory c : : - e r ; ^ ^ trc "rr;,::-.-?,
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iSutin9 Slip
0-7 (Rev. 5-13-77)

TO: SAC
• Albany
I 1 Albuquerque
I I Alexandria
I I Anchorage
l~l Atlanta
| | Baltimore
I 1 Birmingham
I—j Boston
• Buffalo
• Butte
• Charlotte
I—I Chicago
I | Cincinnati
I—I Cleveland
| | Columbia
• Dallas
1 I Denver
Q Detroit
• El Paso
j—I Honolulu

to Offi Ch*ck«d)

r~l Houston
Indianapolis
Jackson
Jacksonville
Kansas City
Knoxville
Las Vegas

r n Little Rock
B61 Los Angeles
fj^ Louisville

B Memphis
Miami

r~| Milwaukee
Minneapolis
Mobile
Newark
New Haven
New Orleans
New York City
Norfolk

\Z3 Oklahoma City

B Omaha
Philadelphia

I | Phoenix
f~1 Pittsburgh
| ] Portland
\ j Richmond

B Sacramento
SL Louis

• Salt Lake City
[ | San Antonio
I I San Diego
1 | San Frmcisco
| j San Juan
I—| Savannah
1—| Seattle
j | Springfield
[ \Tampa
j — | Washington Field
' | Quantico

TO LEGATs

• Bern
~\ Bonn

I Buenos
,Z3 Caracas
I I Hong Kong
I \ London
• Madrid
I ] Manila
I ) Mexico City
l~~l Ottawa
"" Par;

RE;

• SAC, New Rochelle <MRA> F j ASAC. Rnpid City (

Bu Airtel 6/16/76
Subject: Kensalt

•Mini-) B/26/77
(Date)

Retention For appropriate
!—| For information 77) optional • action • Surep, by
|—1 The enclosed is for your information. If used in a future report, ^ 3 conceal all

sources, • paraphrase contents.
I 1 Enclosed are corrected pages from report of SA

d a t e d .

Enciosed a r e two copies of 6 documents
approved for disclosure 8/25/77, regarding the
RFK assassination FOIA request. Serials 1187,
1207 and 1220 were disclosed in the first release
of documents. The pages of these serials in this
release consist of 3 revised and 10 additional
pages given on appeal of the first releastirst release. ^& ?i



" » . 3-I-7J)
To: D;:rttor

•— SAC

C A5AC
i r : ^;;:v. _ALT Su^e-rvi

8/30/77

FILE 56-156

Tiile KEKSALT

- V-7;

.1

G«fc

Cs':i r.t

Roior *:
A C T 1 0 K D E S I R E D

Rrsstijn

7?:!-.;jC"f

lead ceti t
' * Prcpcrc ticltcr
r " Reisirn oisij.-sntnt card
[ * Return file
" Sccrek caJ reti/rn
^ " See ree
i Sexicl -

*'_ r.ji-rr. wii* cipiisslicr; er rofstioi QI t l

?c-ric.iic ir.fcrr:.ntic>n sr;xir:-_z continues to
turn u? r^^'srdir.z the dc-cth of Rcbart F.
l.-.-Tity. ir.'i r.^ttsr is r.cv bairig handled by
i.";"l4 Zezk 2, Route zny information to that

• i



Routing Slip
0-7 (Rev. 13-17-73)

TO: SACt

(Copies t» Office* Checked)

0 Albany
1 1 Albuquerque
1~1 Alexandria
• Anchorage
0 Atlanta
1 j Baltimore
• Birmingham

B Boston
Buffalo

0 Butte

B Charlotte
Chicago

j~] Cincinnati
n Cleveland
T~\ Columbia
1 I Dallas
[ | Denver
Pn Detroit
• El Paso
I 1 Honolulu

I j Houston
| | Indianapolis
I | Jackson
• Jacksonville
• Kansas City
I—\ Knoxville
• La« Vegas

LitUe Rock
E L Angeles
1 I Louisville
• Memphis
I 1 Miami
• Milwaukee
f n Minneapolis
• Mobile

Newark
New Haven
New Orleans
New York City
Norfolk

] Oklahoma City
Omaha

) Philadelphia
j Phoenix
| Pittsburgh
j Portland
) Richmond

1 Sacramento
St. Louis

| Salt Lake City
I San Antonio
j San Diego
1 San Francisco
I San Juan
j Savannah
) Seattle
j Springfield
| Tampa
| Washington Field

TO LEGAT-.
• Beirut

Bern
Bonn
Brasilia
Buenos Airea
Caracas
Hong Kong
London
Madrid
Manila
Mexico City
Ottawa

. .Paris
I 1 Rome
I | Singapore
I I Tel Aviv
I I Tokyo

Bu Airtel 6/16/76

Subject - Kensalt

- I

Retention For appropriate
! I For infonnation 3 ) optional £ 3 action • Surep, by
l"~1 The enclosed is for your infonnation. If used in a future report, • conceal all

sources, fJ2U paraphrase contents,
I I Enclosed are corrected pages from report of SA

dated

Enclosed are two copies of 83 documents
released 10/1/76 regarding the Robert F,
Kennedy assassination FOIA request.

Die.
\
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troo»erip»lan.
9/9/77

n September 8, 1977, SA's H I
[interviewed SIRHAN SIRHAN in a

classroom at~5oiedad"Prison, Soledad, California. Prior to
interview, SIRHAN was apprised of the identity of the
interviewing Agents and it was indicated to him by SA
that the interview would concern a conspiracy to steal a
nuclear device, a matter of prosecutive potential. SIRHAN
was advised that, therefore, he would have to be advised of
his Constitutional rights prior to his responding to questions,

SIRHAN inquired as to whether or not the •
' interviewing Agents had, in factr contacted his attorney,
GODFREY ISAAC, and received his permiss^j^for the
interview. SIRHAN was advised by S/flHj^lFthat the

. interviewing Agents had not contactean^attorney and were
under no such obligation to do so.

SIRHAN stated he did not want to talk to
'interviewing Agents without his attorney's presence or
consent. SIRHAN was advised that he was under no obligation

least listen to an allegation received by the FBI at Los
Angeles. SIRHAN indicated that he would listen, but reserve
comment.

m advised SIRHAN that the.
an allegation from an individual named
former inmate at Soledad, indicating tHatTheT

with other unnamed individuals outside of
prison, had concocted a plot to steal a nuclear device and
transport this device to MUAMMER QADDAFI, Rj^^^^t of Libya,
in exchange for forty million dollars. SA^HMBplaborated
further on th^^lot^upon completion of which SIRHAN stated
that he knew | ^ | ^ K

SIRHAN was again reminded that he was under no
obligation to discuss this matter without the presence or

rife #
Los Angeles

Dote dietnt.d S/9/Z2-

Tni» document contain* neither mcommendation* nor conclusion* of the FBI. It U the property of the FBI and is loaned to
your agsney; it and i U contents are not to be distributed outtt'ide your agency.

oro: - K>-UI
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hie

IA 117-267

advice of his attorney and that in this regard should read
or be read the "Interrogationj Advice of Rights" form,
SIRHAN refused to read the form, but voluntarily provided
the following information:

SIRHAN stated he recalled _
"braggart" and "con-artist"•
ad "

nd remembered
ccording to SIRHAN,

several inmates on "money1

transactions. f m i B c c o r d i n g to SIRHAN, had indicated
that he was to iieparol^a in the Los Angeles area and would
like to meet SIRHAN's family and maybe ge^^^a^^^sd "Arab

'food". In this regard SIRHAN did furnishflHH^^ith
SIRHAN1s mother's telephone number for possible contact.

SIRHAN stated that in view of his "notoriety",
many inmates in his particular wing try to "get close" to
him, but he carefully avoids getting too involved with
.other inmates as he does not trust them, j^ar^^n^Lzly their
motives. SIRHAN stated that relative t o ( B H B B t h a t " h e

had all the ingredients of a good story rorthepress, all
ne needed was iu Xiil in Uie namco".

SIRHAN stated that he would never discuss his past
activities nor his future plans with any inmate as he
prefers merely to listen and play a passive role, inasmuch
as his primary interest is to secure his parole as
scheduled.

SIRHAN indicated that in recen
with his family, thsy had indicated that
calling them incessantly and they were n
so friendly. The family did indie
some sort of "party" or dinner forj
trying to avoid him.

ne calls
had been

ure why he was
hey did give
but were now

SIRHAN requested that interviewing Agents contact
his attorney, GODFREY ISAAC, in Los Angeles and relate the
above story to him.

At no time during the interview did either
interviewing Agents or SIRHAN SIRHAN discuss the matter for
which he is currently incarcerated.
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KENSALT
ELECTION LAWS

ADIC, LOS ANGELES (56-156) (2) (C)

memorandum

Re Bureau routing slip to Los Angeles, 8/26/77.

In accordance with Bureau instructions, one copy
of six documents approved for disclosure 8/25/77 regarding
the RFK assassination FOIA request was furnished to
District Attorney JOHN VAN DE KAMP on 8/30/77 by

JIU-
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9/12/77

TO: DIRECTOR, FBI (62-587)

PROHi SAC, PHOENIX (175-31) (RUC)

SUBJECT* KEMSALT

001 IA

Immigration and Naturalisation Service
(INS) Investigations, Phoenix, Arizona, telephonlcally advised
^^^n^^^&^^i^^^2^3^^^iA^an individual by the name of
H^HHH|^H^|Hp^HH^i3 currently
by INS to determine hiscTtfzensnip status. __
that INS has received information through the
Department, Organized Crime Unit, to the effect ^
has made statements that he was present with SIRKAN
SIR3AI4 at the scene of captioned matter and knows that "SIRHAN
wa3 not the ̂ ^ w n involved in the shooting of ROBERT
F. KENNEDY.*0^H^|Hw^£hfid the following description
and hack^roun^d^^^o^^^^^^^^^^^^^^^u^^j^^^rderived

^BH||H||^|H|H^||^^^^^^^H^^H^//7 3
and TT^T^^^^^^^^^^^^||^||Bfe^

/ILL- Name
Al ias
DOB
POB
Local Address

Occupation

1 -

" Bureau
- Los Angelos
Phoenix

(56-156)

..WDEXtO.
. -.FU

$ : H 4,1277
' FBI • LOS

ZZ2



;*»?v^£&.4^i2§§

Military Service

record could be found of
and that none of .the informationsubject'*

nqulry
sldered 80C«

*3?%f:~^^,^&t}i^ '



*M01 fltor. 4-1*44

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

: . ; * -Hi RICHARD CHEVf,

&sg" :rt>er;:of ?the late Senator ROBEKt*.' *KENNED$ staff and w a s M ; ' . '

1 .*fc>v-:ballroom twice during "the day .that;" s.eha.torv KENNEDY was.tf " ; f- :•' Y«..;
* V ^ shot and killed^ jie stated that ̂ fe had rip information cory- ;,-.;

cerhing a possible, conspiracy, nor did he know SIRHAN B. '•":•
SIRHAN. . CHEW advised that he does hot recall^observingT .
SIRHAN it any time while j hej • CHEW^. was in the Embassy Ball-; v
room.- CHEW "stated that he Was. not"personally in the Ball-, .;>. -
..room''atw.the time Senator,KENNEDY wjas •ppo%i/^&-~-«&\*&£.**?*•'•- •-.

CHEW further advised that he had no additional

10/18/68 «t A«f ALEXANDRIA. vTRQIWIA PH.* RICHMOND 6g-2248 ̂ 6
T r 7T : 7r77 iBBBr77~ LOS ANOELES 56-156-

10/22/68

Ihli ^ocumant contoUu «i«llh«r racontmaiMlotlont nor c*nclv»to«i oi 1b* Fll. K k l i i proparly o( lh« Fll and It 1oon»d to roor og*ncy;
II ond m conttntt or* net to b* dlttrlbut*<l oulild* yo«r

.^r^^^r?1^^*^^ • '•""•



UNITED STATES GO* JlNMENT

Memorandum

(TiUe)

Enclosed are, . items.

>'• i, *-JS >.'̂ —L>, wi..,^.;^..

DATE:

Destruction Pioflrom

These items are forwarded your oflicc since:

f~l AH logical investigation completed in this Division
c

were 0 0 at the time our case was RUC'd. t

Enclosures are described as follows:

* *

(ORIGINAL DOCUMENTS ATTACHED. DO NOT BLOCK STAIiP)

SEARCHED INDEXED. ,



Routing Slip
0-7 (Rev. 12-17-73)

TO: SAC:

(Copiac to Office* Checked)

• Albany
I 1 Albuquerque
i ! Alexandria
1 I Anchorage
• Atlanta
! 1 Baltimore
! I Birmingham
• Boston
• Buffalo
• Butt*
• 1 Charlotte
I I Chicago
I 1 Cincinnati
i I Cleveland
1 I Columbia
0 Dallas
ZJ Denver
1 [ Detroit
• El Paso
! I Honolulu

C J Houston
I I Indianapolis
i I Jack son
• Jacksonville
! I Kansas City
I I Knoxville
| [ Las Vegas

B Little Rock
Los Angeles

I I Louisville

B Memphis
Miami

I ; Milwaukee
! I Minneapolis
0 Mobile
1 | Newark
i I New Haven
[ I New Orleans
• New York City
• Norfolk

RE: Bu Airtel 6/16/76

Subject - Kensalt

• Oklahoma City
I I Omaha
• Philadelphia
I I Phoenix
• Pittsburgh
I | Portland
I | Richmond

I Sacramento
] St. Louis
| Salt Lake City

1 I San Antonio
I I San Diego
I I San Fraicinco
| [ San Juan
I 1 Savannah
• Seattle
I I Springfield
! I Tampa
I I Washington Field
1 I Quantico

TO LEG AT:
Beirut

• Bern
Bonn
Brasilia
Bueno* Aires
Caracas
Hong Kong
London
Madrid
Manila
Mexico City
Ottawa
Paris

1 I Rome
I I Singapore
I 1 Tel Aviv
1 I Tokyo

10/6/76 )

Retention For appropriate
; I For information ^ } optional • action • Surep, by
I I The enclosed is for your information. If used in e future report, • conceal all

sources, Q3 paraphrase contents.

\ I Enclosed are conected pages from report of SA
dated

Remark*:

Enclosed are two copies of 83 documents
released 10/1/76 regarding the Robert F.
Kennedy assassination FOIA request.

166
Bafile 62-587
Urfile 56-156
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO : SAC, LOS ANGELES (56-156)

DATE: 10/20/77

FRO:

OBJECT: KENSALT ELECTION LAWS
OOs Los Angeles

it was the same as his.

aid that he had reviewed previous files
this Mtter a«d sever?la?UesUons were

of these

unanswered questions.
Section at the Bureau, was

at!S4r

U.X. Savings Binds Savin,

SEARCHES
SERJA>&)£^

W-LOS
sflan

—tNDS

1 \
ANGE?

<ED.

••!*.*«
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iy-':*::''"r'Tv'^
O -l.*-I<-.*h-"̂ *



LA 56-156

She also added that the last time a release was made in this
case was in August 1976.

Bureau.

r e a c h e d a t extension 4639 at the

| recontacted by ̂ H J U H ^ n ^ advised
that he couToreview documents at the DistrTc^Sttorney's
Office regarding this matter. Re said he had already reviewed
the documents, however, ̂ edesujed an answer from the FBI
about certain matters. fl|H||Bras advised that he should
direct a letter to this orziceregarding his request and

* appropriate action would be taken.

_ 2* -

ri-fe
®3«

• • . ! • . • • ' ::'S.'-L-2J-'--^.
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ft.CHIE ™ if inNISTRATIVE^tF PER
.COUNTY OF LOS ANGELES

719 HALL Or ADMINISTRATION / LOB ANGELtt CALIFORNIA »0012
• 74. not

November 2, 1977
MMWV l_ HUTFOKD MEMBERS OF THE BOARD
CHIEF ADMINISTRATIVE OFFICER EDMUND D EDELMAN

CHAIRMAN
« T E « F. SCHABARUM

KENNETH HAHN
JAMES A. HAVES

BAXTER WARD

Special Agent
Federal Bureau "of Investigation
1110 Vilshire Boulevard
Los Angeles, California

Dear Sir:

In the course of an inquiry by the office of the Los Angeles County
Board of Supervisors into certain aspects of the physical evidence
at the Senator Robert F. Kennedy assassination, questions have arisen
concerning certain FBI photographs. These photographs, purportedly
taken by Special Agent Greiner and numbered £-1, E-2, E-3 and E-4,
are captioned "bullet holes".

If these were, in fact, bullet holes, it could be inferred that more
than one gun was fired in the pantry during the assassination.
Mr. AHard Lovenstein, Ambassador to the United Nations, among others,
has maintained that a possibility exists that another assassin was
present. Mr. Lowenstein and other critics of the official version
have referred to the above photographs as representing the official
opinion of the FBI inasmuch as the captions are unequivocal in stating
"bullet holes".

If the captions had said possible, probable, or apparent bullet holes,
one could assume that no precise examination had taken place at the
time the photographs were taken. However, the captions would lead
one to believe that a determination had been made by someone with the
requisite knowledge and skills.

The dilemma we are faced with is that the photograph captions are
being used as evidence of the official FBI position in the absence
of any other official stated position.

If more bullets were fired within the pantry than Sirhan Sirnan's
gun was capable of holding, we should certainly find out who else
was firing. If, in fact, the FBI has no evidence that the questioned
boles were bullet holes, we should know that so that the air may be
cleared.



-2- November 2» 1977

It is therefore requested that the official position of the FBI
regarding these bullet holes be relayed to this office*

Thank you for your cooperation.

Very truly yours,

HARRY L. HUFPORD
Chief Administrative Officer

HLH;
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CHI EF A k^I )NI STRATI VE O Fl-^X
COUNTY OF LOS AXGI2LI2W
7 i a HALLOr ACHINISTRATIONi ,' L W AfvOELl ?. CALIFORNIA POOIJ

November 2 , 1977

IY ADMlHlSTfWT'VT OPflCtR
MEUSCRS OF THE EC."

D t:r-rr •.

PETER F. SCK*L'«5>i-
KENNETH Mi-

JAMEE A f " ':
BAXTER W/.fi

1110
LOG

Special
ir•eo;i oi Jnvostigation

shire Boulevard

Dear Sir:

In the course of an inquiry by the office of the Los Angeles County
Board of Supervisors into ccriain aspects of the physical evidence'
at the. Senator fiohcrt F. Kennedy aasriKsination, questions have arisen
concerning certain MSI photcp^U>'»i»- TJ»;:S6 photographs, purportedly
taj:cn by Special ;;p;?iiL Crcin̂ ;-; end nv.Mbarcd E--I, £-2, E-3 arid E-4,
nx u c u ^ n i o j i c u . ' b u l i t r i , i i : :

If these were, in fact, bullet holes, i t could be inferred that more
than one gun was fired in the pantry during the assassination.
M / 1 3 d L iMr. /.13ard Loi.Knstci.jtj
h i d

to ihc: United Nations,
it t t h

others,
has maintained that n possj.bijity exists tint enothor assassin was
present. Mr. Louenstein and other critics of the official version
have referred to the above piioioKraphs a-: representing the official
opinion of the FBI inasmuch as the captions art; unequivocal in stating
"bullet holes".

If the captions had auid portable, probable, or apparent bullet holes,
one could nssujiie that no precise exa>aiin.«tion had taken pluc? nt the
time the photograph.-, were tnken. Hovwer, the captions would lead
one to believe that a determination Jincl been n>ade by someone with the
requisite knowledge and skills.

The dilemma wo are fac^d vitlt if> t)i'-»t.
being used a,y evidenct* of t)u* official
of tiny other offictfi stated pesitjou.

l,o photogr.T]>h captions are
PUJ position in the ft!.»scnce

If Kjore bullets were fxred v..:. ihin the p:;rLtry than Sirhan Si.j-han's
gun way canal)Je ol lt'.*.l«ii»;r, v.v cluui;-! (.-• rt.;\iv.jy finfi out wnn else
was fiijjij;. i'f, in fad,, tir.' 1WI !•.;> n>> cvitk:".:^ tl;»t the ijuestiiv̂ -i.
l i d J < * s v ' f r o b i i "̂  f o t li ' • • ( ' ' • — - . . - . . 1 . 1 i ... j i . _ _ t J . * i -v ,'••.» ! • •
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-2- November 2, 1977

It is therefore requested that the official position of the FBI
regarding these bullet holes be relayed to this office.

Thank you for your cooperation.

Very truly yours,

HARRY I,. HUFPORD
Chief Administrative Officer

HLII
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TRANSMIT VIA: PKUCtiDENn

C2 Toli'lype £ 3 Immediate

(73 Facsimile £3 Priority

(Xj Airlcl Y3 Routine

C!.ASSlKI<rAT!()N:

LJ TOV SKCRKT

Cl' SKCRKT

CJ -CONFIDENTIAL

C3EFT0 "
0 CLEAR

11/16/77
Date

TO* DIRECTOR, FBI (62-587)*]^

FROM) SAC, LOS ANGELES (56-156) (2) A

SUBJECT: KENSALT
ELECTION LAWS (C)
00; Los Angeles

Enclosed for the Bureau are two copies each of a
letter to Los Angeles Division from the Chief Administrative
Officer, County of Los Angeles, dated 11/2/77, and FD-302
Of S M ALFRED C. GREINER, dated 6/7/68.

The Bureau has previously been advised of the
inquiry by the Los Angeles County Board of Supervisors
regarding the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY.

The enclosed FD-302 was extracted from Los Angeles
report of SA AMEDEE O. RICHARDS, JR., dated 6/9/68, regarding
this matter.

No ballistics investigation was conducted by
Los Angeles Division and SA GREINER did not know whether or
not the holes depicted in the photographs were actually
bullet holes or not. The photographs were taken two days
after the death of Senator KENNEQY and after investigation
had been conducted by the Los Angeles Pp.

It is the opinion of Los Angeles that the Los
Angeles County Chief Administrative Officer should be advised
by the Los Angeles Division^i^wr^^y^^^^^^ssentially the
facts furnished above. j^HHH^IHHHI^||HHH|B}as
a copy of the FD-302 ofsAGREINER and the photographs.

- Bureau (Enc.
-Los Angeles

4)
ALL

ITiwl •m,



56-156

The Bureau is requested to approve Los Angeles
Division furnishing the above information to the Chief
Administrative Officer of the County of Los Angeles.

- 2* -

•*• fv_:-r';:-%/•"..„.•'•'••
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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU Or INVESTIGATION

WASHINGTON, OX. M S "

November 30, 1977

INVESTIGATION CONCERNING THE
ASSASSINATION OF
SENATOR ROBERT F. KENNEDY
JUNE 5, 1968
LOS ANGELES, CALIFORNIA

On June 7, 196B, crime-scene photographs depicting
the area of the Ambassador Hotel in which Senator Robert F.
Kenneay was shot were taken by an FBI photographer with the
aid of a 6pecial Agent. A photographic log was maintained
as part of the crime-scene record. The use of the terms
"bullet holes" and "bullet mark" in the photographic log
to describe the photographs marked E-l, E-2, E-3, and E-4
was for the convenience of the photographic team in
recording information as reported to them. Neither the
photographs nor the photographic log were ever purported to
be a ballistics report and as such are not intended to be
demonstrative evidence of the existence of bullet holes.

The FBI conducted no ballistics examinations in
this investigation.

rec-er.dPticrir. nor exclusions of
the ?"T. It Is tlie nrr^erty of
l;:e I"T nri ir, ! * ^ J to T'cur
it F"(! its eonterts arB net to b

sutside your agency.

V

•5L I o



04 (Rev. 7-27-76*

VIA:

PRECEDENCE:

Airtel

CLASSIFICATION: DATE: H/30/77

To: SAC, Los Angeles (62-156)

•from: Director, FBI (62-587)

KENSALT
ELECTION LAWS (C)
00: LOS ANGELES

ReLAairtel to the Bureau 11/16/77.

Enclosed for Los Angeles are the original and one
copy of a BeIf-explanatory LHM dated as above and captioned,
"Investigation Concerning the Assassination of Senator
Robert F. Kennedy, June 5, 1968, Los Angeles, California."

Los Angeles should furnish the original enclosure
to the Office of the Chief Administrative Officer, County
of Los Angeles, as the official position of the FBI relative
to questions raised by referenced correspondence.

Enclosures - 2
a

(Do not type below thit lineJ

hTC
FBl/DOJ



11000 Wilshire Boulevard
Los Angeles, California 90024

December 7, 1977

Hr. Harry L. Bufford
Chief Administrative-Officer
County of Los Angeles
713 Rail of Administration
Los Angeles, California 90012

Attentions

,Dear Mr. Huffordt

Reference is made to your letter, dated November 2,
1977, concerning a request for information involving the
death of Senator Robert F. Kennedy.

Enclosed please find a memorandum, dated November
30, 1977, stating the official position of the FBI relative
to questions raised by your letter of November 2, 1977.
If you have any further questions regarding this natter,
please contact this office.

Very truly yours,

TED L. GUNDERSON
Special Agent in Charge

y V
Enclosure

Byt

Supervisory Specia

1 - Addressee
> Los Angeles (56-156) (C) (2)
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
WASHINGTON, D. C 2 0 3 3 5

r°' FBI, Mobile U4-1955)

iu: KENSALT

»«*•: June 1 1 , 1968
FBI rii* HO. 6 2 - 5 8 7
Lob. HO. D-680606071 AT

Spaclm*n« r*c«t**d 6/6/66

Qcl5 Photocopy of typewritten document entitled "Biblegram
t (telegram) to McArthy," bearing handwritten address,

"Departement of Imigration, Mobile, Alabama," and
postmarked "Los Angeles, Calif. PM 31 May 1968"

Result of examination:

The typewritten message on QclS is a photocopy reproduction,
photocopy was folded and the address and stamp were then added.
The address on the front of OclS consists of original handwriting
which was written with blue-black ink. x

The typewriting corresponds to the standard for Underwood
pica style of type, having a horizontal spacing of ten letters to
the inch. This typewriting was compared with the Anonymous Letter
File without effecting an identification. Copies are being added
thereto.

The

The typewritten name m ^ l ^ m B i s included in the
questioned typewriting. Basedonxnename mentioned, a search was
made in the files of the Identification Division.t The handwriting on
Qcl5 was compared with signatures on the fingerprint cards located.
No identification was made.

QclS is being returned separately. This specimen has been
photographed.



m?&

> \V-.'

?
f.'-.i* <•"• ̂

FS>ERAl BUREAU OF INVESTIGATION

/7S.

Eer part
had talked to

that was the first time he

_ _ ^ _ _ ___ uhile waiting for his hearing
voluntarily told him about a second gun usec

assassination of ROBERT F. KENNEDY.
told him that he was in California, craring the time
was assassinated or shortly thereafter and purchased a gun,

described, from an individual in California, who
;hat this gun was used ij^^^ROBERT F. KENNEDY

shooting. He further advised thatflH^fcold him tt
also had othej^^fQjrmation, not furTnerrevealed toj
that the ? u n p | H a ( ] in his possession wa^^^^one""used in
the KENNEDY assassination. He stated thatflH|^told him that
the gun was buried in Northern Alabama, but did not state if
he buried it or how he had this information.

idvised that he did not feel obligated to
he received it due to
?er, received a letter

licated it to be all
right to release this information.

|made availab
which he received

"it a three page letter
letters are as follows:

t o

ter from
h had

These

D * Oocumtnt contain* natlW ncMnmanrfitloni ner condvsiaM ol th« FBI. h b « M property of tfw FBI and h kxrwd to your •gcrtcyt

» and M* tonunn *r> no» to t » tftlrlbuttrf eui«ldt your *QM«cy.



4-750 (Rev. 4-17-ftS)
<W W) XXXXXX
v .' XXXXXX

XXXXXX

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FOIPA DELETED PAGE INFORMATION SHEET

a
, f Page(s) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where

indicated, explain this deletion.

ffl Deleted under exemptions) cT/C . DlVDeleted under exemptions) *>/*-> / Li IV with no segregable
material available for release to you.

Q Information pertained only to a third party with no reference to you or the subject of your request.

1 I Information pertained only to a third party. Your name is listed in the title only.

CD "* Documents originated with another Government agency(ies). These documents were referred to that
agency(ies) for review and direct response to you.

Pages contain information furnished by another Government agency(ies). You will be advised by the FBI as
to the releasability of this information following our consultation with the other agency(ies).

Page(s) withheld for the following reasonte):

D For your information:

The following number is to be used for reference regarding these pages:

xxxxxxxxxxxxxxxxxxx
$ DELETED PAGE(S) X
J N O DUPLICATION FEE V

XXXXXX * FOR THIS PAGE X
xxxxxx xxxxxxxxxxxxxxxxxxx
XXXXXX

FII/POJ



44-1955

eguested that he not be identified to
ing furnished this information and also requested
,ot be shown the letters.
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Fi>491 (4-1.V76)
O'tKwu lew MO. )«

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO L SAC,

rKOvLS; SAC,

DATE:

RE: FILE DESTRUCTION PROGRAM

SUBJECT:
(Title)

ORIGINAL DOCUMENTS. DO NOT B L O C K STAMP.

Enclosed are items of evidentiary nature. These items arey
forwarded your office siticc you were 00 at the time our case was RUC'd.
Enclosures are described as follows:

_ 302 interviews

14 exhibits

I Lab reports

Enr.

V.S. .•»// Saiings Pha;
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FEDERAL BUREAU OF thfVESTlGATION

!>.«. June 18. 1968

Mr, JAMES HC 1IANUS, • H H H H I I ^ ^ ^ ^ H Indiana,
advised that he went to Los AngeTeBJCtuutfornis^Q^mcmesaS^
May 29, 1968, from Oregon where he was working on the KENNEDY primary,
IIC MANUS said he accompanied the motorcade to downtown Los Angeles
where he stopped at the Ambassador Hotel for the assignment in the
California primaries. MC MANUS said that he was assigned to make
arrangements for a working press room which was the Colonial Room
of the Ambassador Hotel and a press distribution center which
was the North Room of the Ambassador Hotel. MC MANUS stated that
he was assisted by ROY RINGER of Malibu, California, and that in
addition to making arrangements for the above-mentioned rooms,
he and RINGER took over the registration desk of the hotel from
approximately 6:00 Pit, May 29, 1968, to 1:00 AM, May 30, 1968.

MC MANUS said that sometime between 9:45 and 10:30 PM,
RINGER suggested that they take a break by going for a drink
to a free bar which was set up near the Embassy Room of the Ambassador
Hotel, MC MANUS said while sitting at a table near the free bar,
a young man described as 5*3", 120 pounds, dark complexion, with
heavy well-groomed black hair, wearing a sport coat with blue stripe6
and contrasting trousers and a dark tie open at the neck, approached
him and asked for the schedule of Senator KENNEDY for the two
following days, May 30 and 31, 196S. HC MANUS said his first
thought was "what's a Mexican American reporter doing here in Oregon",
but then he recalled he was in California. MC MANUS answered
that he did not have the schedule but that the individual could
obtain the same by going to 5615 Wilshire Boulevard or calling there.
MC MANUS stated that the individual then asked what time the Senator
would be in that evening, to which MC MANUS answered 11:00 PM.
MC MANUS said he then assumed that the individual worked for a radio
station in that radio stations send young people who are inexperienced
whereas newspaper media are more apt to send older, more experienced
personnel. MC MANUS stated that the Individual had a Wednesday
schedule in his right coat pocket and that he said, "I have today's
schedule".

MC MANUS advised that he went back to the registration desk
of the hotel at approximately 11:00 PM, whereupon the press contingent
came up the stairs. MC MANUS said that he thought the Senator
was back in the hotel at this time because of the return of the press
contingent

LA 56-156 —
IP 62-1957,, n^ 6/15/68 », Mooresvi l i e I n d i a n a

Dote dictated..
6/17/68

Hik document contain* neither (•tommendatiom nw cwctutioni cf the Ft). It h 1h» property of the FBI and « loaned to poor
t and ill contwdt or* not to b» 4)>>ribut*d oulwfc jour
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MC MANUS said he checked people in until approximately
1:00 AM, Hay 30, 1968.

MC MANUS recalled that he saw the individual the second
time between 11:00 and 12:00 during a short trip to the North Room
at which time the individual again asked the question regarding the
Senator's schedule,whereupon MC MANUS informed him that he must go
to 5615 Wilshire Boulevard to obtain the sane,

MC MANUS further stated that sometime after he saw the first
Individual (probably Wednesday morning or early afternoon) two
Latin types described as veil dressed,olive skin, thin faced, well-
grqpmed dark hair with long sideburns, and wearing dark business
suits, also asked for the schedule. MC MANUS added that these two
individuals looked enough alike to be cousins.

MC MANUS advised that he left on Thursday afternoon
to go to New York City for campaign arrangements there.

Upon being exhibited a photograph of SIRHAN SIRHAN,
MC MANUS said that the face on view looked like the first individual,
but that he could not be positive. He, MC MANUS added that the
photograph toked a little messed up and that he had the impression
that the first individual mentioned above may have had longer sideburns;
however, he added the photograph of SIRHAN SIRHAN seemed to him to
not be totally unfamiliar. MC MANUS said that the photograph of
SIRHAN SIRHAN did not in any way resemble the two Latin types mentioned
above.

MC MANUS recalled that his first reaction after seeing
news media photographs was that he vaguely remembered seeing someone
very similar to SIRHAN SIRHAN.

MC MANUS further stated that he could not be certain If
it was the first individual in the Ambassador Hotel the night of
May 29, 1963, but someone was wearing a pair of dark brown buckle
loafers, with a sheen, made of large grain leather with the buckle
across the instep. MC MANUS added that he appreciates good shoes,
and that for some reason these stood out in his mind, perhaps
because they were uncared for.

MC MANUS finally stated that it was possible that ROT RINGER
of M£ibu, California, nay have seen and could recall the first
individual mentioned above. MC MANUS added that he did not know
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what RINGElt's address was; however, he was sure that he, RINGER,
could be contacted through PAT BROWN's Law Office, in Los Angeles,
California.

MC MANUS further added that either LISA GfflRTZMAN and/or
CONSTANCE CHANCELLOR were present when the two Latin types
asked for the Senator's schedule of May 30, 1968. According to
MC MANUS, LISA GW]
^^^^^^Lthroughl

6 • H B N ^ ^ Q W H H H H H P a n d t n a 1

CHANCELLOR could be readily found in the Washington, D. C. telephone
hook, although her address at that tine was unknown to him.
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i*6
p ^ February 5 t 1969

tftat be had been with a group of
students from ̂ ^ • • ^ • w h o accompanied Senator ROBERT
KENNEDY to PorxTano^uregon, and to Los Angeles, California.
At the time of the assault on Senator KENNEDY, PUETZ was in the
vestibule at the Main entrance to the Embassy Room of the
Ambassador Hotel in Los Angeles. He stated he did not bear of
the assault until lie got downstairs to the room, where their
group were to meet with Senator KENNEDY. Re then heard of the
assault from the news media.

He advised he never saw SIRRAN BISHARA SIRHAN at any
time and advised he had no knowledge of any conspiracy upon the
life of Senator KENNEDY.

He stated the only person he knew who had actually
been in the Embassy Room prior to the assault was LARRY DAKER,
whose home Is in Chicago, Illinois, and who transferred from
St. Meinrad College to Dayton University, Dayton, Ohio.

He had not seen DAKER subsequent to the tragedy
and had no information concerning DAKER's exact location
at the time of the assault. He stated he knew DAKER had been
in the Embassy Room, because he observed him on one of the
television monitors, during the meeting prior to the assault.

Bloomlngton, Indiana

Dofdletot«l_^4/69_

Thf* dotumant conttfln* M»h«r f#wmm«ndol(oilt' n f̂ nMtittom of th* H I . U It i t * property •» * • M l «nd It loontd to your ogcncy
It and II* content! «r« n«t to b* dlitrtbunid «irt»)d# your agency.
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Some KENNEDY ai&s, JOE HIGDEN being one in particular,
inquired regarding WHITE'S injury and when it was found out he
had simply a cut, he received medical attention and remained in
the lobby area. Later on he saw the police bringing Sirhan
Sirhan out of the lobby. He stated he had never seen Sirhan be-
fore this. WHITE noted no unusual activity in the Ballroom area
prior to the shooting incident and stated he had passed through
the kitchen area of the Ambassador Hotel earlier that evening
but noted nothing in particular,

WHITE furnished the following list of names of in-
dividuals from Saint Meinrad College who were very active in
the campaign of Senator ROBERT F. KENNEDY and who were at the
Ambassador Hotel in Los Angeles, California, the evening that
he was shot:

STEVE BANET
MARK SULLIVAN
CHARLIE EDER
STEVE CHURCHWELL
BOB COTTER
JIM NICO

WHITE stated that he was closest to the scene and
doesn't believe that any of the above individuals could furnish
any additional information. WHITE stated that other individuals,
who were very active In Senator KENNEDY'S campaign but not from
Saint Meinrad College were:

JOE HIGDEN,
Washington D .C . , telephone number area code

WALTER SHERIDAN,'
i n g t o n D . C . ;

RUSS DAVIS,
Illinois;

KATHY CWIK
Illinois;
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KENNETH F. FUSSELL, JR.,
ist Washington D.C, raduated from

seni
teacher a
Maryland) .

WHITE also furnished the January 17, 1969, issue
of Life Magazine, which carried a picture on Page Number 22
(with an arrow) which indicated that the person pointed to
by the arrow is Sirhan Sirhan. WHITE stated that he feels
this is a picture of himself and also feels he recognizes
the back of a head of his friend ANDY EZZELL as being also
part of the picture. He knows this to be his photograph
because he can place himself at the approximate position,
to the left side of the platform upon which Senator KENNEDY
was giving his victory speech, and can Identify his friend
ANDY EZZELL.

3
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April 16. 1969

insin
JAMES D. NICO, home addrei

Michigan, advised that he was a sophomore at Sa
HHHHflLIndiana, and was a supporter

F. KENNEDY during the
primary campaign In 1968. He was in Los Angeles, California,
with Senator KENNEDY at the Ambassador Hotel the evening he
was shot, NICO stated he was waiting in the Ballroom for
approximately a^nhourand^ne-hal^atthe Ambassador Hotel
with DAN KING,mP^^^^MMHl^MKvansvllie, Indiana.
who is presently a stuc ^_^___
Extension at Evansville, for Senator KJSNNISDTC'S vXctory speeT

NICO stated he and KING stayed for approximately
half of the victory speech and went Inside when he left and
went to the Cave Bar at the Ambassador to see the Righteous
Brothers. NICO stated he had no recall of ever seeing Sirhan
Sirhan that evening before or after the shooting.

NICO stated that he next recalled a man rushed into
the Cave Bar and asked for a doctor. NICO then went to the
Ballroom and just observed a lot of confusion but couldn't
really tell what happened. He next observed Senator KENNEDY
being placed in an ambulance and also observed CHUCK WHITE,
KATHY CWIK and her fiance BUSS DAVIS.

NICO then walked around alone for a while around
the main floor area vtiere the Ballroom was and proceeded to
the Ratferty Headquarters where he called his parents in
Lansing, Michigan, and advised them of what had happened.
It was then approximately 5 am in Lansing, Michigan.

Later on that same morning, NICO stated he went to
a room where an alleged KENNEDY aijle/who seemed to have more
information on the shooting than atiyone else there, was eat-
ing and drinking and making merry. He did not know the in*

LA 56-156

Dot* dictated.
4/14/69

Ihlt doci»m#M contains n«lth«r rKOmmona'sHofli nor concluilom of H» F*L (I It I h . property of Ih* f$l and to loaned to your og«ncr;
R and Ih content* or* not to bo dlflrtbutod outtld* your
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dividual'6 name. The individual stated, "Senator Kennedy's
aides did not know he was to proceed through the kitchen
and that If they had known, they would have been in front
of him." This individual further stated that the plans
had been changed suddenly at the last minute, and that had
he known plans, he could have been In front of KENNEDY.
This individual further stated he was with KENNEDY when he
was shot, he grabbed at the fellow with the gun, and helped
WAYFOKD JOHNSON disarm the Individual and later hit a
cameraman who got in the way. NICO stated this individual,
who indicated he was a close KENNEDY aide, was well dresses
and had an Eastern accent, from New York or Boston, and
appeared to be very nervous. The big question in NICO's
mind was if he was the KENNEDY aide, why was he there at
the Ambassador Hotel with the low ratio on aides and
organizers and workers and if he was not an a life, if he was
a phony, what was his true identity. NICO stated that he
had no particular reason to think that this individual was
involved in any sort of conspiracy, however,he was acting
in a very aloof and unmessed manner in the situation when
everyone else was hysterical and very saddened and this
perplexed NICO along with quite a few of the other KENNEDY
workers.

He described this individual was being a white,
male, age approximately 30 to 32, 6'2" tall, 195 pounds,
medium build, black hair (straight and short), dark eyes,
very well dresses, characteristics - stuttered and blushed
very noticeably.

NICO stated that o£
person were JIM C. BAILEY,
land, Oregon, telephone num'
Fowler, Indiana.

als who noticed this
Port-

end JOHN PUTZ, of
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

May 2 , 1969

______ ana,
he was in the vestibule of the Embassy Room of the

Anbassador Hotel in Los Angeles, California, when he was
told that Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot. He
recalled that several hours later he was in the Press Room
of the Ambassador Hotel, possibly Room 109. with JjfciES D.
NICO, a student atl
Indiana*

He recalled there were two men in the room who
> said they were KENNEDY aides.

He stated he believed the name of one of these
men was GARY (phonetic) and he believed GARY was the one
who stated he believed he could have saved the life of
Senator KENNEDY if he had jumped between the Senator and
the assailant who had a gun.

He stated he believed the other individual who
stated he was a KENNEDY aide had the charge number and
charged for food and drinks for other individuals in the
room, so that these charges were placed on the KENNEDY bill.

He recalled that both of these individuals were
white males, however, he could not specifically describe
them further.

On-
4/29/69 ^ Bloomington, Indiana _RL#.

LA 56-156
IP 62-1957 ~

.Data dictated.
4/30/69
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Dote.
May 22 , 1969

DANIEL P. KING,
advised as follows:

student at]
formerly WffS a si

^Indiana. During the
summer" or iyt>o, tie worked as an organizer and field worker
for Senator ROBERT P. KENNEDY and was in Los Angeles on
June $, 1968, when the Senator was shot. KING dated that he
had no indication at the time of any conspiracy and saw or
heard nothing in the Ambassador Hotel on the night of the
'shooting indicating conspiracy.

• • %

LA
Rh# IP 62-1957 -V 7

Dole dictated.
5/16/6?

Thn document een'aint neinW ncoaimtndofioiu not conclwiom of Iht FB, It k th* praperljT of iht FBI and ii loaned Io your agency:
U and U% content* o n MK t ) U diWribuW euttidt four
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Dote.
May 22 , 1969

JEN J. BANET, home addrei
ieed he is a sophomore at

_ _ _ ^ Indiana, and that he worked
organizer ana a rield worker for Senator ROBERT F.

KENNEDY during the summer and spring of 1968. He was in the
Embassy ballroom in the Ambassador Hotel the night Senator
KENNEDY was shot. He stated there was no evidence of con-
spiracy and he heard or saw nothing to indicate such.

On.
5/12/69 St. Meinrad, Indiana

LA 56-1*6
IP 62-19*7

Date dictated.
5/16/69

lint document contoiru milhar ncommenifotjfMi nor canctutiant ol Iht f t l . II i t lh» property of the FBI and it loorwd to youf
it and it* conlenfi or* not to be dirtribultd mihidt four
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May 22, 1969

MARK L. SULLIVAN,
jfchat he is_presentiy erai

Indiana. During the
spring and summer of 1968, ne was a precinct worker in the
Primary campaign of Senator ROBERT P . KENNEDY. SULLIVAN
sta ted that he was in the Embassy ballroom a t the Ambassador
Hotel in Los Angeles, Cal i forn ia , the night of Jtaie 5 , 1968,
when Senator KENNEDY was shot , t h a t there was no evidence of
any conspiracy, and tha t he ne i ther saw nor heard anything
to indicate a conspiracy.

5/12/69
LA $6-1*6 3

St . Meinrad, Indiana fib# IP 62-1957 - y 6

Dote dictated. 5/16/69

IWt dootmanl tonloitK mt tW ncomnandolioM nor ceochiuwn of 1h» f H . tt b t U proptrty el Ittt f i t god tt loonad la your
t and ih csnlanh m M l I t In diitrifauiwl cwhid* yogf agency.
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Hay 2 2 , 1969

CHARLES R. EDER, home address
it he is a
Indiana, and was a worker

and an organizer Ln the Primary campaign the spring and summer
of 1968 for Senator ROBERT P. KENNEDY. He stood at the podium
in the Embassy ballroom of the Ambassador Hotel in Los Angeles,
California, the night of JUne 5. 1968, when the Senator was
shot and waited for four hours to hear the Senator's speech.
He stated he had no evidence that there was a conspiracy to
murder the Senator and he neither saw nor heard anything
which would indicate there was a conspiracy.

5/12/69 St. Meinrad, Indiana LA 56-156
IP 6 <

ioni nor csnchnioni of fha fK . tl k Ida pfopacly cf th* Ftl «nd b leonad Is yo«: «o*ncyHat decuman) tonlatm ntilhar

I an4 il» «««*nlt or* not
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Dot.. May 32 , 1969

T. CHURCHWELL, home address

He worked as aj^organH^WHWWfffl^^^^^enaro^jlOBEHr P.
KENNEDY during the Primary campaigns in the spring and summer
of 19^8. He stated he was in Los Angeles in the Ambassador
Hotel on the evening the Senator was shot, and that he saw
nothing nor heard nothing which would indicate a conspiracy.
He stated that there was only mass confusion and that he
knows of no one that does have any proof oT a conspiracy.

5/12/69 St. Meinrad, Indiana LA 56-156 5 5 L5
IP 62-1957-f

5/16/69Dote dictoltd..

Ihii document containi nertlnf rttonvnerrfntions nor rotit'uiionl ef the Ft!. It ii the properly of the ffi'. and it loaned I J
H and iti tonttntt are ncl lo be driinbuied oultidf your ogency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Oate.
June 27, 1969

•w*

ANDREW TIPTON EZZELL,
^s* Indiana, now employed by

Washington. D.C.. advised he graduated from
L968.

iltimore, Maryland, fr<
, 1969, and w i l l return to

58

in the Fall of 1969.

EZZELL stated after he graduated fr<
Ln May, 1968, he went to Portland, Oregon7

$ he campaigned for Senator ROBERT P. KENNEDY and about
May 25, 1968, he went to Los Angeles, California, where he
stayed at the Sky Villa Hotel is the western part of Los
Angeles. He recalled on the night of Senator KENNEDY*6
assassination at the Ambassador Hotel, he attended Mr.
KENNEDY'S speech in the Press Boom at the hotel and he and
others were permitted to go to the kitchen area near the
Press Room by DON DOWD, KENNEDY'S campaign manager In Los
Angeles. He stated after he and many others were ln the
kitchen area, he recalled Senator KENNEDY came to that area
near the Press Boom after his speech about midnight,
June 5, 1968, and it was very noisy and people were milling
all over the room. He advised he did not bear any shot or
shots, but heard from people around him that four or five
people had been shot. He Inquired if Senator KENNEDY had
been shot and he was informed he had not been shot, so he
left the room to look for one of his friends.

EZZELL stated he later heard Senator KENNEDY had
been shot and he was very saddened about the occasion.

EZZELL commented at no time did he have any
indication of any possible conspiracy or did he see or hear
anything in the Ambassador Hotel on the night of the shooting
indicating conspiracy.

6/24/69 Indianapolis, Indiana
On of

LA 56-156
IP 62-1957

6/24/69
Date dictated.

thiv document toniaint neither i«cwnm»«do>iemt nor centluvicnt of l!v* f&. V it the property of the FBI and n loaned hi yt»n
it end hi conimU en* not to b* (tiMributed ouUide rout
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Pert*,.
June 27, 1969

ROBERT J. COTTER,
during th at the]

be wi l l be a
Indiana, in

Its,

September,

COTTER stated that on Hay 17, 1968, he left
Evansville, Indiana, for the State of Oregon at Portland,
where be worked In ROBERT F. KENNEDY'S campaign there. He
advised on May 29, 1968, he left Portland, Oregon, for Los
Angeles, California, and upon his arrival at Los Angeles,
he stayed at the Sky Villa Motel. At about 9:00 P.M. or
10:00 P.M., June 4, 1968, he went to the Ambassador Hotel
for Senator ROBERT F. KENNEDY'S speech at the Embassy Room
of the hotel. COTTER advised he was not permitted to enter
the Embassy Room, so he went to a room one floor under
above named room and watched the speech on a television set.
He recalled the program went off the television set and then
it came back on and he saw people trying to go everywhere
and there was mass confusion. He stated someone yelled for
a doctor and it sounded like a number of people had been
shot. He advised he did not know Senator KENNEDY had been
shot until they announced it on television.

COTTER stated be walked around the hotel for a
while looking for some of his friends, they then went to
their car and returned to their motel at about 2:30 A.M.,
June 5, 1968.

COTTER advised at no time did he have any Indication
of any conspiracy In the Ambassador Hotel on the night of the
shooting. ':

6/26/69 Indianapolis, Indiana
LA 56-156 3
IP 62-1957-0

6/26/69
Oofs dictated,.

Thil document containi wither Mconwiendoliofl* nor concluiioni of ihe FBI. It ii Ihe properly of lh* FBI and n loaned In your
it end iti oonltntt a n not to b* distributed ouludc your agency.
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December 20. 1968

d at the
^__ here

o recuperate from
address is careence

Miss CHARLENE
residence of her parents, _
she arrived on December 19,
an
of
York, and her employer
~~ ^Time-Life Building,

bereached at her employer's, telephone number

Miss LEWIS advised that between May 20,
1968, and July 7, 1968, she was staying with relatives
in Los Angeles, California, while she worked as a
volunteer for the Speeches and Issues Bureau of the
Senator ROBERT F, KENNEDY Campaign Staff. She stated
that in connection with this work she entered the
Embassy Room of the Atobassador Hotel, Los Angeles,
California, between 8:30 and 9:00 P.M., June 4, 1968.
She said that Senator KENNEDY came into this room
about midnight and talked for about ten to fifteen
minutes to the group assembled there. She said that
when he finished his talk he left this room and went
through a hall to the kitchen or pantry area adjacent
to this room. Miss LEWIS advised she remained in the
Embassy Room and learned about one or two minutes
later from some KENNEDY Girls that Senator KENNEDY
had just been shot. She stated she, herself, did not
observe the shooting, and at no time did she see
SIRHAN SIRHAN at the hotel. She stated that as a
matter of fact, she never saw this man at any time or
any place. She stated she was shocked when she learned
Senator KENNEDY had been shot and had absolutely no
idea whether a conspiracy was involved.

12/19/68 Tro.v. New York

Los Angeles

Dot.
Thtt document contain* ••Rhar f«comm«»d«ttont nor tonclu*tont «l ttt« FBI. ft to *>» ptoptrty «l lh» Fkt »nd b loonad to fovr 09*1
• ond ttt content* or* »ot to t* (JWrlbutoti »»Hld» yeui OQ*ncy
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6/18/68

OSIALD BRUNO, ^ H H H H I H H H &dvised he
was acting as an advance representative for Senator
ROBERT F. KENNEDY during the primary election campaigns
aid had acted in the capacity during the California
primaries, • , : , . • j . .

On June 4, 1968,he le f t the Ambassador Hotel,
Los Angeles, California, about 10:30 p.m. and proceeded
by taxi to the Los Angeles Airport. He boarded an 11:30
p.m. flight enroute to Buffalo, New York. During *e
flight, he was informed that Senator KENNEDY had been
shot and he made arrangements to leave the flight at
Cleveland, Ohio, and return to Los Angeles. He arrived
back in Los Angeles about 10:30 a.m. on June 5, 1968.

He said he knew nothing of the itinerary or
plans Senator KENNEDY had on June 4 or 5, 1968, as
another advance representative was handling those
details in Los Angeles.

On_ 6/14/68 _ot_ Dew i t t , Hew York JFI(«#-.

by-

LA 56-156 -
n ^ w , ^ 6/14/68

ThU decuman) cenlolnt n«)lh«r r.commcndalloi
ft and lit conl.nti of» not to b» dwribvtvd euUUt

nclutioni o* »h» FBI. II It th» properly ol th . FBI and It loonad lo four O0*ncy,
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7/8/68

GERALD BRUNO, Upstate Representative of Senator
ROBERT F. KENNEDY, Room 371*, Federal Building, Syracuse,
New York, advised he was appointed to his present position
by the late Senator KENNEDY in 1965. He said that shortly
after he arrived in Syracuse, New York,- to set up his office,
GARY DEDELL Introduced himself and advised BRUNO that he,
DEDELL, had also applied to Senator KENNEDY for the position
of Upstate Representative. DEDELL thereafter offered his help
in finding a residence for BRUNO and his family. BRUNO said
DEDELL'B family operates a printing business In Syracuse,
N.Y* and DEDELL came to the office frequently to pass out
advertising items such as pens.

BRUNO said that on June 5, 1968, he was at the
Good Samaritan Hospital in Los Angeles, California, where
Senator KENNEDY was taken after he was shot. Sometime during
that day DEDELL called the hospital and asked for BRUNO.
The call was answered by PETER SMITH, an advance man for
Senator KENNEDY'S campaign. DEDELL told SMITH that he was
a friend of BRUNO and asked SMITH to find out from BRUNO whether
BRUNO wanted DEDELL to bring Mrs. BRUNO and BRUNO18 daughter
to Los Angeles. BRUNO said this was the first time In about
two years that DEDELL had tried to contact him^_Hhen SMITH

DEDELL11 ' " "

h DEDELL were only
casual and

7/1/68
B(

Syracuse, New York AL 175-12 _ 7-0

li
.Dots dictated.

7/1/68

Thi» document contain* n.ltf>*r r^comm.ndoflorti nor conctutlont of fh . FBI. K U rtn prop.rly a) lh« FBI «<id U loonad to your
Hand il* tonl.nl* art not le b . di*trlbvl*d »vltld# your <»B»ncr
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Oat*.
November 22, 1968

/ILL

Mrs. ALICE HOCH,
advised that on the night of June 4-5, 1968, she nad been
a registered guest in a second floor hotel room at the
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, that she had
no pertinent personal knowledge or Information regarding the
June 5, 1968, shooting of former Senator ROBERT F. KENNEDY,
at the hotel. , •-

Mrs. HOCH stated that she had registered at the
above hotel as a member of a group of individuals being
part of a Greyhound tour. She stated the only other
individual £ftere from Utica, N«Y., was Miss BETTY BESIG, who
resides at m H H H H H I ^ Utica, N.Y., and during the
evening and nigh^otJuneT^l968, they sat together in the
lobby of the Ambassador Hotel.

She stated that they had observed l iterally
thousands of people in the hotel lobby on the above occasion
and had returned to their respective rooms possibly around
midnjght.

She continued that on the following morning she
was joined by Miss BESIG and they both went downstairs to
breakfast and i t was at this time they learned of the shooting
of former Senator KENNEDY.

Mrs. HOCH stated she recalled that after she
retired, she did hear a noise which could have been a shot
or shots but at the time had dismissed i t as thinking i t
was probably backfire from a car* She believed that likely
these were the shots that were fired in the shooting.

She stated she has observed newspaper
photographs of the individual who has been charged with the
shooting of Senator KENNEDY and cannot say whether or not she

11/21/68 Utlca, New York __AJ£ANY--175-12 -"_~*
•n>» - M E AiWlLG 56-150 17 '//,.

Dote dictated.
11/21/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

5/1/69

Str
JAMES C. BAILEY, residence addres _

was interviewed at his place of employment
LStreets.

Mr. BAILEY advised that to the very best of his
recollection he did not see JAMES NICO on the night that
Senator ROBERT F. KENNEDY was assassinated,

Mr. BAILEY advised that on the night of the ass-
assination, possibly four or five hours after the assassination
occurred, he and approximately six other persons slept in a
room which had been obtained for them at the Ambassador Hotel

, and he said that this was a sleeping room only and there were
no eats or drinks consumed by anyone in this room. He said
that the campaign workers who were staying in this particular
room were all from Indiana or Oregon.

Mr. BAILEY recalled that there was a room used by
the campaign workers and the aIdas of KENNEDY in the press room
on the main floor of the Ambassador Hotel but he has no
memory whatsoever of any person being in this press room who
answered the description as given by JAMES NICO who did not
seem to be concerned about KENNEDY'S assassination.

Mr. BAILEY advised that during the campaign he had
met another young man whom he knows only by the first name
of "JIM" and this young man was a bonafide friend and close
associate of the KENNEDY family and had acted as a "front man"
during the campaign. BAILEY said that this young man would
usually be in the party close to ETHYL KENNEDY.

According to BAILEY, he assumes that this *as the
young man *>f . whom JAMES NICO was speaking as this young nan
whom he knew only as "JIM" did have short black hair and was
approximately 28 years of age, with a medium build; and this
young man had black hair which was straight and short. BAILEY
said that the only difference he can tell in the description
*as given by NICO and his own recollection is that this particular
person was no more than six feet tall, BAILEY advised that it
was his recollection that this young man came from the East
Coast, possibly from near Boston, and this young man did have
ik LvzuUcm^y Lu (jiuft; Xui~ liJ.s wuius bul hti dltl nfcii. Hctuttlly s t u t t e r ,

4/30/69 Seattle, Washington
If) S(r- )b
SE 89-62- I

DoU dictoUd
5/1/69

TkU d»eum»n» contain* n«Itf>«f rac*nt«M>datloni nor canelualsni at trw FBI. It l i >h» prapartr *f th» FBI and f» leon«d to your agency;
It and It* »nt»Ati or* «•( H %• tflttrlWad ojtdd* ytut agency.
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Continuing, BAILEY advised that be has no memory
of ever seeing this "JIM" on the night of the assassination.

In conclusion, BAILEY advised that he has no know-
ledge whatsoever of anyone being associated with the KENNEDY
family or the KENNEDY campaign who was not shocked and horrified
about the events that occurred on the night of the assassination.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

12/27/68

A par tin
CHARLES BAILEY,'

Seattle^ Washington
oyment. was interviewe

possxt»ie~KHDwie<3ge 7>1 tne conspiracy upon the life of
the late Senator ROBERT F. KENNEDY. BAILEY advised as
follows: •» • •

He was a volunteer campaign worker for Senator
KENNEDY and worked in the Portland, Oregon, office starting
about one month before the Oregon primary elections. He
worked la a liaison capacity between the campaign head-
quarters and the different celebrities who would come to
town to give campaign speeches. After the Oregon primaries,
he went to Los Angeles, California, to help with the Cali-
fornia primaries.

While in Los Angeles, he lived in a motel across
the street from the Ford Motor Assembly Plant in East Los
Angeles. About 25 campaign workers were staying in the
motel.

On the evening of June 5, 1968, he went to the
Ambassador Hotel for the victory celebration held in the
Embassy Ballroom. He was standing near to and was talking
with Mrs. SARGEANT SHRIVER and her body guards at the time
it was announced that there had been an accident. He then
learned that KENNEDY had been shot.

BAILEY affirms that he has never seen or known
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

During the day he was not allowed to work and,
therefore, he stayed at the motel and went swimming and
visited with other campaign workers. The night of the
shooting, he stayed at the Ambassador Hotel in a room on
the third floor which had been set aside by an unknown
person for the campaign workers.

12/27/68 SEATTLE. WASHINGTON
On ot_

89-62 -

Data dictated.
12/27/63

Thif document con to In« neither rccotnmendetient nor condi t ion of the FBI. If If the pfoptrty of Itie FBI and U loaned to your agency
I ll» tantanit «<• no! Ift b* distributed euUldt youi ogentr-
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BAILEY stated he knows nothing concerning the
shooting of ROBERT F. KENNEDY other than what be has read
in the newspapers or discussed with other campaign workers.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Oot*. 10/21/CR

ALL

of one
at the residence

s Moines, Washington.

WILLIAM H. BEAR advised that at the present time
he is not employed and does not have a permanent address but
it is his intention to take ut> residence with bis brother
JOHN BE/

Mr. WILLIAM BEAR affirmed that he had formerly
been the director of the Indian Center at San Francisco.

Mr. BEAK viewed the colored photograph showing
Senator ROBERT KENNEDY standing between Mrs. STELLA LEACH,
Mrs. MARION RAWLINSON, and Mrs. MARION BEAUCHAMP, plus other
persons in the background, including a partial photograph of
a face of a male person peering from the rear between Mrs.
LEACH and Senator KENNEDY.

Mr. BEAR said he ha^ viewed this particular
photcraoh before, including a blow UD of this sar?e shotc-
•• i"hani he sai<i h°. cannot identify the nale individual
whose face was partially photographed, peering between Mrs.
LEACH and Senator Kennedy.

Kr. BEAR said further that he definitely has never
IOIC any person that SIRIIAN SIRIIAN had been present at the
meeting where this photograph was taken.

Kr. BEAR also said that SIRiWi SIRIIAN is unknown to
him, and he has no knowledge that SIRHAN was present at a
United States Senate Subcommittee Hearing on Indian Education
held at San Francisco in or about January 1968, when the
-aforementioned group photograph was taken.

p n TO/I 5/fig - a*

o( th* FBI and •« loonad to »ou< og*fhit document contain* n«ilh«r r«comni«ndalloni nor
H and IM conl.nH or* not to b* dlftribul*d «ui iM* fotii agency



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dan Septenber 25. 1968

Mr. HAROLD MANSFIELD,
Tacoma, Washington, advised tbat'v1Ie' in tne company or ai
Tacoma couple, Mr. and Mrs. 1AY1TE EA CHAPELLE, arrived in
Los Angeles on June 6, 1968, and checked into the Ambassador
Hotel on that afternoon, which was after the assination of
Senator KENNEDY. Mr. MANSFIELD stated he has no information
to furnish concerning 8IRHAN SIRHAN or the circumstances of
this Matter. . .

3517
9/20/6ft r\\%*

Dote 9/gQ/68
Thit d<Kum«n1 tentetnt naithar r«comm*ndol)ont nor cenclutiont ot Ih* FBI. II It Ml* proptrty el Hi* FBI and I* loon»<t lo your
Hand Ht conUot* or* not to b* dlilrlbutvd ovhtd* four og*ncy.
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0
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dot • 1QRP

LOUIS BELL, residence address
f. R«»n«»vim- V/ashington, residence phonei

was interviewed on the premises of the Olympic Hote.
in Seattle.

3ELL advised that he is a representative of the
fpmpany and he had been in Los Angeles,
June 4, 1968, attending a sales

representative meeting which was being held at the Ambassador
Hotel. He said he was a registered guest at the Ambassador
Hotel that date and had attended sales meetings at the hotel
not only on June **, 1968, but also on the next day, June 5, 1968,

Mr. BELL advised that he and other
representatives were among the crowd in the Rmfcass~ac
who were present during the time that Senator KENNEDY was
speaking. He. said that he and the rest of his crowd remained
in the same room where they were standing when KENNEDY left
the room and thereafter he heard a commotion cominp from
the direction that KENNEDY had left and subsequently
he saw a woman being carried out through this same
room in which he was standing, and then one other person
came through this room who had been shot,

Mr. BELL advised that all this information subsequent
to the instant that KENNEDY left the room came from
watching television monitors in the room where the
crowd was assembled and to the best of his knowledge he has
never seen SIRHAN and has no information whatsoever concerning
any possible conspiracy.

On

£y4 iT6-/-s6-
at t l e , Washington SE 89-62

9/2M/68
Dot* dictated

ThI* document contain* nalttiar r«Bm*«ndat>oii« nor conclusion* • ( th* FBI . It I t th* property • ' iha FBI and I* loonad to r»u'
It and It* canttflt* «r« not t * b*> dlatrlburod mitaid* your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

September 3D.

) BRAB
ompany ̂ ^

e, Washing
place or business. Mr. BRABANT acknowledged that he had been
a registered guest at the Ambassador Hotel, Los angeles,
California, on June H, 1968.

Mr. BRABANT said that he had arrived back at
the Ambassador Hotel, Los Angeles, appro:-:ir.atelv twenty
minutes before Senator KENNEDY finished giving his speech.
BRABANT said that he went into the Palm Garden Cocktail
Lounge and purchased a cocktail. He said that he sat
there watching television and just before Senator
Kennedy's speech ended a bartender came ut> and said he
was closing the bar. BRABANT
said thereafter he moved closer to a TV set and began
finishing his drink. He said also immediat*»lv thereafter a rc
came to the bar and said KENKTSY had been shot. ERAn.A?-7 thought
this :.-.ar. "had. E distorted sense cf hiiner until another man came
in and spread the same word. BRABANT said he stayed
around for approximately 15 more minutes before poinr to
his room, and when he found he could not call his wife in
Seattle from his room he went to the basement and used a
public phone.

BRABANT said he has never seen SIRHAN and has no
knowledge concerning any possible conspiracy.

On.. 9/19/68 ittle ,' Washington SE 89-6? ft

9/2*4/6 8
Dal*

Thi« rfoctMnanf contains neither r«c«nun«fidotian* nor conclusion! • • fh« FBI . It i i t»« pnpmrly «f the FBI and I* loaned to your agency:

H and Its confontf or* n*l to be df«trlbtit»d outdd* r»*"

i/
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

nnt. 10 /4 /68

Mr. JAMES H. KNOWLES, residence
l l e v u e , Washington, a representa

mHBMM^Hl^Lith offices a _
n, was interviewed usiness,

Mr, KNOWLES advised that he bad been in Los Angeles,
on a business trip for bis company and had checked into the
Ambassador Hotel in Los Angeles, California, on June 3,1968,
and had checked out on June 6, 1968.

Mr, KNOWLES advised that he had been in the
Ambassador Hotel on the night of June 4, and was in his
'hotel room when he first heard of the assassination over the
T.V.

Mr. KNOWLES advised that he did not hear or see
anything personally and all his knowledge was gained through
the news media.

Mr. KNOWLES advised that to the best of his knowledge
he has never seen SIRHAN and he has no knowledge of any
information concerning a possible conspiracy.

9/27/68 at Seattle. Washington SE 89-62

3P?

Dot. dicta..d_9/30/6_!B

lhi« document contain* nallhar racommandolloni nor conctullonl ot th« FBI. II It * » properly el ths FBI ond It loaned to your agency:
II end Itt conlenK or* net lo b« distributed ovtild* yovr V
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/4/6S

Mr. GERALD KNITTLE, residence address
Washington, advised that he is a represeni

tnd was In the Los Angeles area
for conferences and teeetlBgS in the first part of June, 1968,

Mr. KNITTLE advised that he had been at a conference
early In the evening of June 4, 1968, in Beverly Hills, and
had returned back to the hotel In the late evening of that
same night. He said that he had been registered at the
Ambassador Hotel, and this was the hotel that be returned to.

^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ he was with other representatives
'of the l ^ H | ^ H f l | ^ | H H & n & t ni6ht *n the Ambassador Hotel
and he wasno^Tn^ne^roSi^rnere Senator KENNEDY was speaking
and he did not personally see any thing at all on that evening.

Mr. KNITTLE said that he gained all the information
he had that evening from the news media, and he pointed out
that the best of his knowledge he has never seen SIRHAN and
he has no knowledge concerning any possible conspiracy.

O Q/29/6ft Seattle, Washington

£ 6 - £ - 6 - S - > < * • • •

_FIL* SE 89-62 ~

Dot* r<irtnt«d 9 / 3 0 / 6 8

Ihit document ientoiiu naititar racommandationi nor conduiiont of lha FBI. ll u *>t proptrl r el lha FBI and It loonad to
U and ilt csntanti or* nol le b* ditlributad outtid* your agency.
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FD-302 (R«v. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 9/25/68

Mr. WAYNE LA CHAPELLE, _ _ _ _ _ _
Tacoma, Washington, advised he traveled to LOS Angexes in
the company of his wife and HAROLD MANSFIELD of Tacoma, and
all arrived in Los Angeles on the afternoon of June 6, 1968.
They checked into the Ambassador Hotel about the middle of
that afternoon, which was several days after the assassination
of Senator KENNEDY. Mr. LA CHAPELLE stated he had no infor-
mation concerning SIKHAN SIKHAN, and could furnish no infor-
mation that might be pertinent to this matter.

'20, Tacoma, Washington .File « SE 89-62 *~

9/20/68by - ^ J H p ^ Date dictated 9/20/68
This document contain* neither recommendations nor conclusions of the FBI. It it the property of the FBI and is loaned to
your of ency; it and its content* are not to be distributed outside your agency.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 9/25/68

Mrs. WAYNE IA CHAPELLE,
Tacoma, Washington, advised she traveled to Los~7lngeles~Xn
the company of her husband and HAROLD MANSFIEID of Tacoroa, and
all arrived in Los Angeles on the afternoon of June 6, 19o8.
They checked into the Ambassador Hotel about the middle of
that afternoon, vrtiich was several days after the assassination
of Senator KENNEDY. Mrs. LA CHAPELLE stated she had no infor-
mation concerning SIRHAK SIRHAN and could furnish no infor-
mation that might be pertinent to this matter.

w-

9/20/68 .at Tacoroa, Washington -File * SE 89-62 -

-Date dictated
9/20/68

Tbi» document contain* neither recommendationt nor conclusion* of the FBI. It ia the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and ita content* ate not to be distributed outaide your agency.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

« September 25. 1968

Mrs. HAROLD MANSFIELD,!
Tacoma, Washington, advised that she, her husband, and another
Tacoma couple by the name Mr. and Mrs. LA CHAPELLE travelled
to Los Angeles by air on June 6, 1968, arriving at the
Ambassador Hotel in the middle of the afternoon on that
date. By that time the assassination of Senator ROBERT
KENNEDY had taken place and she could furnish no infor-'
mation pertinent to this matter.

n. 9/23/68. Tacoma. Washington

K ? : - ^ ;

56- 19b- 3r
_FH.» SE 89-62 -

.Dot. 9/23/68
Th)» document conlolnt nalthar r«comm«ndo<lont nor conclutioni of Hi* FBI. tt I* Hit property oi Ih* FBI and Is loon*d to r e "
Hand It* conUnli or* nol to b» dUlrlbul*d oaWdo yovt agancy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/3/68
Dot*.

*t-

aployed
Hotel_ln_Santa Monica, J?alifornia, and was also emp]
a s f l H H B B H H A n the same hotel at that time. She .
recaHeo^na^^^fl^^Wnfusion in the aftermath of the slaying
of ROBERT F. KENNEDY, public notices were put out regarding
a "missing girl". She stated that an appeal was made to
all citizens to report any information possibly connected
with the "missing girl".

In this connection,vHH^^stated she noticed
three separate incidents, in no way connected with each other,
which she thought might be of value in locating the "missing

^incidents were all reported by her to Detective
jf the Santa Monica, California, Police Depart-

ienT

She recounted these incidents as follows:

incident No, 1

ta ted that a
Hotel r eg i s te red under the name of
New York^^_^_^_jerson occupied Boom 239
1968. î l̂ ^mmmmmmw5tated she had received
one of the hotel bellboys,
woman bad previously been a" gues
weeks talaL-JUULiAE stayed in a

receive the
of convers
never saw

at th

i tems.
latioj^fRO

ordered b
ould ne
erely stuck

According to
ng hotel emplo
face during her

est ai
Manbai

rom June i> to 9,
information from
that this same
otel for about two

oom as an unregistered
jtold her that when food
rom the hotel or the
her face when the items

jthe door to
became a topic

o a n noticed they
two week stay at the hotel.
llegedly had a wig styled

o that the wig would cover

mm

6/22/68 Seattle, Washington
On____ . at.

-";;.;f<i

B9-62 y #

6/27/68
Dote dictated

*•*
thil docum.nl tonloini o.lth.r r.comnt.ndaiioni nor coflcluitom ol th* FBI. II it Alt properly of lh« FBI Old U loonad lo you'
U end ill conlvntt or* no< to b« dlilf lbul»d outtidt f Out ««—>'-
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part of her face.
the telephone and noticed
of a you
from the
reglstra
the hotel on June 9,

ed she talked t<
tounded like tnal
rdered pantl-hose
ght was ̂ f i ! ^ The

indicated Mmmmmmmmeft

stated she reportedQm^pnly on the
basis thai public^e1 Ports indicated at that tine the Los
Angeles Police Departaent was looking for an unknown woman
in connection with the shooting of ROBERT KENNEDY, and she
had no reason to connectf l |Hwith that natter except
for the activities noted TfTOfPT

Incident No. 2

itated that on Ay^^^JJ&g^ an unknown
•ale left' a suitcase at the door of _
Shop stating he would return for it later anc
to look after the suitcase. She stated no oi
suitcase as of June 7, 1968. She heard froml_
employees that the suitcase contained »ens clothing,
understood the matter was reported to authorities and two men,
believed to be FBI agents, took the suitcase away on June 7,
1968. She said she had no reason to believe this incident
was connected with the shooting of ROBERT KENNEDY.

Incident No.

a, on
left some papers at

apar tneHIHHI^^HJIVl^^
June 8,
one piece of paper carried the
thereafter followed a notation about
Airlines flight scheduled^y^rr^ve at Kennedy Airport, New
York, about midnight. V H I H ^ H R 1 * this time stated she
believed the flight was for June 8 or 9, 1968. At that time
she stated she made inquiries through Amer
Los Angeles and was unable to ascertain if H H H m m ^ ^
a passenger or a crewmemhgj^aboard any American Airlines
flight that H f l y J ^ B B B p B f ' f a ' t gh^Jymml^gj'eason why

^_^__ woWo^avetneiiasie of
ion and the thought crossed her

might be the "missing girl1'. She had this thought because



SE 89-62

• ^
she felt she knew ^ ^ ^ ^ ^ ^ j
was not one of the*. V ^ ^ ^ ^ H s a i d she tried to contaci
the FBI Office in Los Asg&Tes^ul all of the lines were .
busy. Since the flight was already en route, she thought
she would save tineandcalled^h^KewYork Office of the
FBI regarding •MJ|||HH|^^^H||^HI^tatedshe sub-
sequently l e a ^ H I H K ^ | H H | | | ^ H H &
stewardesswithAmerican Airlines, . S h e ^ ^ N e w
York andfl|^|^net ber casually t t f f H | H H | B
Santa Mofflcaf California, during

J stated she now has no reason to
the shooting of ROBERT KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dot*. 6/26/68

X
TYRONE CHAPMANN, a

residence,

Seattle, Washington, advised that he does not know how or
why his name was among the effects of SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He stated he does not know SIRHAN personally and
to his knowledge has never met him. CHAPMANN advised that
at the time of the KENNEDY assassination, he observed
SIRHAN's picture In the newspaper, but it meant nothing
to him, and he did not recognize SIRHAN at that time as
somebody he knew.

He concluded by stating he has raced at Santa
Anita Race Track in California, and it Is possible that he
has unknowingly come In contact with SIRHAN on the race
track. He was unable to provide any information concerning
Jordanian nationals or anti-Israeli groups.

! [ • •-•• i

ft,
6/19/68 RENTON, WASHINGTON SE 89-62 -

Dot* dictotcd 6/25/68

Thlt decuman! contain* naltfcar r#c
It and !•• tonttnti «rt not t« km

on»no^onclu»loni of lh* FBI. tt I t th* ptoptriy of tfi* FBI «nd l l loaned to iroi" ogtncyi
y«uc
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6/24/58

AIRTEL AIR MAIL

TO: SAC, ALBANY

FROM:^^ SAC, LOS ANGELES (56-I56)

SUBJECT:' KENSALT

' Be Butel to Phoenix dated 6/20/68.

Pursuant to Bureau instructions, this is a criminal ,
investigation and as euch, unless unusual circumstances prevail,
results should be forwarded on 302 Form for inclusion in
investigating report "by Los Angeles.

Los Angeles prepares 30 copies of each report in
this matter. Each office should either forward stencils to
Los Angeles, in which case an original 302 will be returned,
or forward 30 copies of respective FD-302.

-2 - Continental Offices

AO.
(111
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FD-302 (Hcv.

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
10/S/6S

D.
__^^___ esideac*

Alexandria, Minnesota, advised that he was a guest at
the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, with his
family from Saturday June 1, 1963, until he departed from
Los Angeles on Monday morning June 3, 196S. When departing
from Los Angeles on June 3, 1968, he had traveled to Santa
Barbara, California.

THOId'iS stated that he did not learn of the death
of Senator ROBERT F. KENNEDY until the late morning of June
5, 1968, at Santa Barbara. He stated that he does not know
3IRHA1; B. 3IEHAN, he did not see him at the Ambassador Hotel,
Los Angeles, and he has no knowledge whatsoever concerning a
possible conspiracy in the death of Senator KENNEDY.

On 10/2/63 mt Alexandria, Minnesota Filc # IIP 56-64 - r

SA^I^mm^^^^^^lA 10/2/6:
by . Date dictated — —
This document contains neither recommendation* nor conclusions of the FBI. It is the property or the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FD-302 (Rev. 4-1&-E4)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/11/6S

RICHARD D. TCIRCH, Q B _ H H B I ^ B
Sioux Falls, South DaV.ota, advised as follows:

He is employed as a traveling salesman for the
_ _ L a n d r e C f lH s that he arrived in Los Angeles,

California, tr"OVl Uil Vegas, Nevada, on Sunday, June 2, 1968,
and checked into the Ambassador Hotel on that same date.

He checked out of the Ambassador end left Los Angeles
at 2:30 FM on June 5, 1968, after concluding his business in
Los Anrreles.

t He dLd not witness the assassination of United States
Senator ROBERT KENNEDY, has never seen subject SIRHAN, nor does
he know of anyone who did see SIRHAN in or around the Ambassador
Hotel in Los Angeles during the night of June k, 1968.

He indicated he has no info mat Ion whatever in this
case and could furnish no information of value to this investi-
gation.

i

On 10A/68 Bf Sioux F a l l s . South Daitota F ; ^ # MP Sfi.fin -

-Date dictated
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not lo be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

October 7f 1968

SUSAN FARMER,
advised that she formerly resided
Minneapolis, Minnesota, and was a roommate
fiss FARMEJL^tated that she, too, is a student at the University

_ ^ n d she, too, dropped out of school during the
sprTHg quarter in order to work on tfae campaign of Senator
EUGENE 1IC CARTHY. Miss FARMER Stated that when ROBERT F.
KENNEDY announced his candidacy, she and her roommate left
the MC CARTHY group and went to work for Senator KENNEDY.

Miss FARMER stated that she was In Los Angeles
approximately two weeks prior to the shooting of Senator
KENNEDY working as a stenographer for the KENNEDY force.
Miss FARMER stated that at the tine of the shooting she was
outside the hotel with NANCY A. WIEBOLD helping to organize
a motorcade. She stated that she did not hear the shots
and did not know there had been a shooting until she saw a
man helping another nan get in a car. At this point she
heard someone:say: hurry get hint to the hospital; be has been
shot. MiBS FARMER stated that they did not know that Senator
KENNEDY had been shot until sometime later. She. stated that
the only time she e/er saw SIRHAN B. SIRHAN was when she saw
the police taking him out of the hotel. Miss FARMER stated
that she does not recall ever seeing SIRHAN B. SIRHAN around
the Ambassador Hotel and definitely does not recall ever
seeing SIRHAN B. SIRHAN with anyone except the police.

9/25/68 oi Minneapolis, Minnesota Pil.* MP 56-61 "

.Date 10/1/68
Thil docum.nl conloint n.ilhar r«cornm*ndolioni nor coneluiiont of th . FBI. It it 1ti» properly of Ih . FBI and It loon.d lo you
II and ill contontt or* not lo fa* distributed outtid* your ag.ncy.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

October 7. 1968

ment
Miss NANCY A. WIEBOLD,
advised that she formerly resided a
nneapoliSi Minnesota,

Miss WIEBOLD advised that she is currently a student
flfl|^^HH^H|HHH^ the

^J|^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ work
in the political campaign of^senaW^^flGEKET^TsKHfY first
and then when Senator ROBERT F* KENNEDY announced his
candidacy, she left the MC CARTHY group and Joined the
KENNEDY group.
' Miss WIEBOLD stated that she was in Los Angeles at
the Ambassador Hotel for approximately two weeks before
Senator KENNEDY was shot. She stated that she worked for
Senator KENNEDY'S candidacy and her main duties were that
of a stenographer.

Miss WIEBOLD stated that to the best of her
recollection* the tine of the shooting was when she was
outside the Ambassador Hotel helping to organize a motorcade.
She stated that she definitely did not hear the shot and
the first time she realized that someone bad been shot she
saw a man helping another man into a car at which point he
said something to the effect get him to the hospital quick.
He bas been shot. Sometime later she entered the hotel where
she found out that Senator KENNEDY had also been shot.

Miss WIEBOLD stated that she has seen pictures of
SIRHAN B. SIRHAN and to the best of her knowledge she never
saw him in or around the Ambassador Hotel during her entire
stay at the hotel. She stated that thft.only time she saw
him in person was when be was taken from the hotel by the
police.

9/25/68 at Minneapolis. Minnesota FH«* MP 56-63*^

.Dale dicta tod _ IQ / j l / £& .

T*ii» docum.nl contain* ntilhar ratommandoiiont not conctutioni ol Ih . FBI. II It ttia prop* My ol th« FBI and K loon«d lo your eg .
II and iti contanti art nol lo b. dJtlribulod eultida your ogancy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

nnt. October 4. 1968

'SON, ?ic<
,home addrest

"was a guest at the
Angeles, California, on Juno 4, 1968. Mr. ENUTSON stated
that during the night of June 4-5, 1968, be more or less
wandered around the hotel visiting the rooms of the various
candidates. He stated that he definitely recalled the room
where Senator KENNEDY was shot. Mr. KNUTSON stated that be
was in Los Angeles on banking business and had been up since
early morning and as a result at about 10:30 p.m. or 11:00
p.m. he went to his room and went to bed. Re stated that he
was asleep when be heard someone crying in the hall outside.
Mr. KNUTSON stated that be did not get up and did not really
think too much about it until he heard another person crying
and shouting that someone bad been shot. Mr. KNUTSON stated
that he got out of bed and turned on the television and at
that time beard the news that Senator KENNEDY had been shot.
Mr. KNUTSON stated that he watched television and never did
leave his room until the next morning.

Mr. KNUTSON stated that be bad seen several
photographs of SIRHAN B. SIRHAN and has seen him on television
on several occasions. Mr. KNUTSON stated that to the best of
bis knowledge he did not see SIRHAN B. SIRHAN around the
Ambassador Hotel nor did he see SIRHAN B. SIRHAN with anybody.
He stated that the first time he saw SIRHAN B, SIRHAN was on
television after the KENNEDY shooting.

o<, 9/24/68 nt Minneapolis, Minnesota Pn.# MP 56-62 -^

.Do.. din»i.H 9/30/68

Thlt document tonloini n»ith#r r.cornm.ndolioni nor coneluiiont of th# FBI. II it Mi« prop.rly o( th* FBI Ond l> loon.d to you' ogency
It and IN conl.nd s r . net lo b . di*tflbut«d eutoid* JPut «Q*ncy.
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/
, MINNEAPOLIS (56-60) (RUC)

SALT
00: LOS ANGELES

10/11/66

ReLAlet to MP 9/16/68.

__. —, _,—.^m^m^mm^mmm^^*"""'^^"' identity),*£pst
Office, Columbia Heignts, Minnesota, (suburb of Minneapolis,
"" " v J 'led his records reflect RICHARD D. KIRC

.has left a forwarding address ofl
hh Dakota, *

Enclosed for Los Angeles are 22 copies of FD-302
covering interview with RICHARD KIRCH.

2 ; r Los Angeles (Encs. - 22)
'1 * Minneapolis

Searched
Serialized
I nde xe d~
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

December 5* 1968

ROBERT L. TAYLOR,HV^H^IHBSeverna Park,
Maryland, advised that he Is s e l f employed as the executive
representative for .Automatic Retailers of America, with offices
in his home, where he resides with his wife and family. He
furnished the following information:

He was a volunteer worker in the Kennedy Campaign
and had been placed in charge of the businessmen's committee
for the State of California. He spent most of the month of
May, 1968, in California, in connection with th is campaign
and stayed, for the moat part, in cabana 14B of the Ambassador
Hotel, Los Angeles, California.

On June 4-5, 19&3, TAYLOR was at the Ambassador
Hotel and about 15-30 minutes before the assassination
of Senator KENNEDY, he had l e f t the shooting scene a t the
hotel and was in his cabana taking a Bhower, getting ready
for departure on June 5, 1068, for his home in Maryland.
He estimated that cabana 14B was approximately 100 yards
from the front entrance to the hotel. He stated he did not hear
any shot at about 12:15 A.M. on June 5, 1968, but that he got
out of his shower at about that time because of the loud level
of noise from the hotel and thereafter learned of the shooting.

He was not acquainted with SIRHAN B. SXRHAN, could
not reca l l seeing him and had no information concerning the
assassination of Senator KENNEDY from personal knowledge. He
stated he could not get into the area of the shooting scene
shortly after the shooting because of the crowds and the
restr ict ions of the police department.

He l e f t Los Angeles, California, by plane for hiB
home in Maryland, June 5, 1968.

ll/3O/68n,Severna Park, Maryland RU;feBA 44-684

Dole AMntmA 1 2 / V 6 8

it and *U tanttrtti art not <o b« 4i*trlbuf*d outtida your
of Ihe F&L It a tK« p«op«tty a( the Fftl and it loaned to you*



F0-3O2 (R*T. 4-IS-64)

V -;

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

rw. 11/21/63

approximately 6:30 P.M., Los Angeles time, he registered
at the Ambassador Hotel in Los Angeles. Be stated that
this reservation was made by the American College of
Hospital Administration, San Francisco, California and
that he had gone to Los Angeles to attend a seminar on
a hospital administration which began on June 3, 1968 and
continued through June 6, 1953. Upon arrival at the

Ambassador Hotel, he discovered that in addition to the
seminar on hospital administration there were several other
conventions and political meetings being held.

After checking into the hotel, Dr. BONNET had
his dinner in the hotel and went to his room where he
retired at approximately 10:30 P.M. Around 12:30 or 1 A.M.
on June 5> 1953 he was awakened by someone knocking at his
door and upon checking, found out that it was someone who
had the wrong room. He stated that he then went back to
sleep and when he awakened the next morning, he heard over
his television that Senator ROBERT KENNEDY had been
assassinated in the hotel. He stated that he did not see
Senator KENNEDY upon his arrival at the hotel and upon viewing
the photograph of SIRHAN SIRHAN he stated that he did not
see anyone who resembled this picture.

Dr. BONNET stated that he has no information
regarding the shooting of Senator KENNEDY and that it was quite
a shock to him when he heard of it on the morning of
June 5, 1963. He further stated that he had no Information
concerning any possible conspiracy in the shooting of Senator
KENNEDY.

75
11/20/68^ Baltimore, Maryland nu« BA

.Data dictated. 11/21/63

fhit docwn«nl contolnt n*llh«r rtcemmtftdolionf nor canc'uttont ol Ht« F8I. M It th* property o4 th% FBI ona It toamd to your agency:
Hand It* content* or* not to b« distributed otrUid* your opency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

rw. October 29, 19GS

^^^^^^CARHINEBELLINO, Certified Public Accountant
| | ^ H ^ m | H | ^ H B A p o t h e 5 d a , Ilaryland, v;as interviewed anu
he^^JrnTshsctne^^ol lowing:

BELLINO was registered at the Ambassador Hotel,
Los Angeles, California, on June 4, 1968. The reason he was
there was because he was working on the presidential campaign
of Senator ROBERT KENNEDY..

BELLINO spent part of the evening of June 4, 1968,
in the main lobby of the Ambassador Hotel and he had anticipated
that KENNEDY would make an appearance there. KENNEDY, however,
never made an appearance there. After the shots were fired
at KENNEDY due to the confusion BELLINO was not able to enter
*and he eventually went to his own room.

BELLIHO recalled that two firemen appeared at the
door of the above hotel at the main lobby and as there were
too many people there the firemen thinned the crowd out by
preventing people from entering and in some instances
people that went out were not able to get back in. Later
in the evening, however, before midnight, the firemen began
letting everyone in and the place rapidly became very crowded.
3ELLIH0 thought this was very unusual but could not attach
any particular significance to this or connect it with
events at the hotel that night. He merely brought this out
during the interview as it was the only unusual thing he
could recall happening at the hotel, which he observed,
prior to the assassination.

He had no information indicating a possible
conspiracy in this matter, he did not know SIRHAN B. SIRHAN,
and had no recollection of seeing him about the Ambassador
Hotel on the night of June 4, 1968.

n n 10/17/68 at Bethesda, Maryland Baltimore

10/23/68
Date dictated.

Ihn docvm.nl cenlalni fl«llh*r r« com m«ndo lion I nor conclutlons ol thi FBI. II ii lh« properly o! lh« FBI ond U loan«d la youi os«ncy.
It ond iti tonl.nit Or. nof to bt dltlrlbul.d outitd* your og.ncy



FD-302 (»•». 4-1S-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

October 2Q. 1Q66

he

IRA KAPENSTE
cloved by

" hashing
furnished the Tollowlng information:

KAPENSTEIN was on the staff of LARRY O'BRIEN,
working for the election of Senator ROBERT KENNEDY and as a
result of that employment he was registered at the Ambassador
Hotel, Los Angeles, California, on June 4, 1968.

Due to the very large crowd Involved, while he
was present at the Ambassador Hotel, KAPENSTEIN, during the
evening and night of June 4, 1968, remained In his room at
the Ambassador and watched television programs covering the
speech that day of ROBERT KENNEDY and events following the
speech.

KAPENSTEIN as a result of his presence at the
hotel learned nothing which would have a bearing on the
assassination of Senator ROBERT KENNEDY. He was in possession
of no Information indicating a possible conspiracy, did not
know SIRHAN B. SIRHAN and had no recollection of seeing hira
around the above hotel on the night of June 4, I968.

10/17/68 at Bethesda, Maryland EA 44-664 -

O o f

TKii docjm«M containf n«llh»t r«coitv(n«ndalioru nor concluitant o' lh« FBI. It U th« ptopt'ty o) lh« F t l and U loantd to
U or\d iu conlcnti or* not to b« dlHr(bul«) oultidt rou( agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/29/68

Mrs. PATRICIA ANN STEWART,! _
^Silver Spring, Maryland, furnished the following information:

Mrs. STEWART is the wife of RICHARD H. STEWART,
a reporter of the Boston Globe, and she was registered at the
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on June 4, 1968.
Mrs, STEWART spent the evening and night in her hotel room
watching the campaign activities on television. She was
not circulating around the hotel downstairs around the time
of the assassination. Mr. STEWART was at a television studio
at Burbank, California, that night.

The only things that she noted which she would
consider unusual was a party in an adjoining room which was
very noisy, and which continued to be so even after the
word of the assassination of Senator KENNEDY was publicized
on radio and television. She also felt that it was unusual
when a helicopter on the helicopter pad at the hotel left
just after the ambulance left the hotel with, presumably,
Senator KENNEDY, and the helicopter did not put its lights
on until it reached an altitude over the building. While
this struck her as unusual, she had no information which
would connect the incident with the assassination of Senator
KENNEDY.

She was in possession of no information which
would indicate a possible conspiracy in the KENNEDY
assassination, she did not know SIRHAN B. SIRHAN, nor did
she ever recall seeing him about the Ambassador Hotel
on the night of June 4, 1968.

On_
10/£2/66 Silver Spring, Md, BA 44-664

10/23/68

Thii docum.nl conloint neither r#c<wnmendotloot nor conclufiont of (he FBI. II U lh« prop.rty ol IK« FBI and It laanad lo your qg«ncy;
Hand IU conlenlt or* naMob* diltribuled outtidf lOvt agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dot*. 10/29/68

WILLIAM A, GEOGHEGAN,.
ney

^Washington, D,C, was
and furnished the following information:

erviewed

He was a registered guest at the Ambassador Hotel
in Los Angeles, California, on the morning of June 4, 1968.
Mr. GEOGHEGAN had been in Los Angeles with the Senator
ROBERT KENNEDY campaign staff but checked out of the
Ambassador Hotel by 8 AM, June 4, 1968. He did spend the
night of the third at the hotel. His work on the primary
campaign was over therefore he left early.

Mr. GEOGHEGAN observed nothing which could have
a bearing on the assassination of Senator KENNEDY. He had
no information concerning a possible conspiracy in the
matter, he did not knov SIRHAN B. SIRHAN, nor did he have
any recollection of seeing SIRHAN around the hotel on the
night of June 3» 19&8, or at any other time while he was
at the hotel.

\t

On. 10/l8/6§,t Potomac, Md. BA 44-684 .

Data dictated.
10/23/68

th't dotum«nl (enloini n*>th»r r*(omnt*nd«lient nor conclutiont e>l Iht FBI. II it rh« property of «t»« FBI end it looncd l« yo«" OB»ntr;
ill tDtlcnii or* nol le b« dulrifculcd out»J» foul ogenty.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

JulV 23.

MAX JOHNSON, ^ M H W m ^ £ & ^ t i r . c r e ,
Maryland, advised that "he is employed as a news reporter
by the Baltimore Afro-American Newspaper, located at 628
North Eutaw Street, Baltimore, Maryland. Mr. JOHNSON
states that he was assigned to the coverage of the poli-
tical campaign of the late Senator ROBERT F. KENNEDY in
Los Angeles, California.

Mr. JOHNSON was at the Ambassador Hotel in
Los Angeles on June **-5, 1968, when Senator KENNEDY was
killed, but he did not actually witness the killing. Mr.
JOHNSON states that, as best as he can recall, he was on
his way to that part of the Ambassador Hotel where Senator
KENNEDY was expected to talk to various representatives of
the press, when the assassination of Senator KENNEDY occurred.

Mr. JOHNSON advised that after Senator KENNEDY
had finished his main address he, JOHNSON, left the hall
with the intention of getting to the room in advance of
the crowd, so that he would have a good seat and be in a
position to best hear the rer.arks that Senator KENNEDY
was expected to make to various representatives of the press.
JOHNSON stated that he never saw the person who killed
Senator KENNEDY at anytime and knows nothing of the assassi-
nation except what he heard from individuals and from what
he read in the press.

Mr. JOHNSON does not recall when he last spoke
to RICHARD AUBREY of the Pacific Coast News Bureau, but
he knows that he was not in the kitchen passageway at
anytime with AUBREY or anyone else.

7/17/68 Maryland BA

by-

il and i't ton lo i i a x not lo b* d>ilrtbu'*d
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FD-302 (R«». 4-1S-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

employment/
as a salesman.

was Interviewed at his place of
Montana, where be Is employed

as follows:

MYDA FOOTK is bis former mother-in-law. She is alo
known as Myda Fredericks and is married to FREDERICK J. FOOTS,
who also usesthenarae^fDeanPredericks^They reside intEKKKEKEKEKKtK&Calit ornla.

LITTLB was visiting then in Los Angeles, California,
while on vacation from his job, and accompanied them to the
AMBASSADOR HOTEL, Embassy Room, where ROBERT F. KENNEDY was to
speak on June 4, 1963. On the night of June 4, 1968, while
Senator KENNEDY spoke in the Embassy Room of the AMBASSADOR HOTEL,
LITTLE was standing with Ur« and Mrs. FOOTS about 30 feet from
the podium used by Senator KEHHSDY.

MYDA FOOTS was then reportedly oh Senator KENNEDY'S staff
attached to the Mexican-American Committee as a volunteer worker.

LITTLB stated, after Senator KENNEDY finished his speech
and stepped off the podium, he was unable to see him, due to the
large crowd packed into the Embassy Room. Be and the FOOTSs
thought Senator KENNEDY would leave the Embassy Room via the
corridor to the lobby and they, therefore, moved toward a large
television set, which was located in the Embassy Room, and toward
the corridor. Instead, Senator KENNEDY left the Embassy Room via
a door leading toward the kitchen and was not seen by LITTLE or
his companions.

LITTLE stated he did not hear any shots fired and did
not see SIRHAN BISHARA SIRHAN at any time prior to the shooting.
On being shown photographs of SIRHAN, Los Angeles Police Department
#BK-495,139, ta&en on June 5, 1968, he advised he saw this indi-
vidual in the custody of police officers, when the officers brought
him through the corridor of the AMBASSADOR HOTEL after the shooting.
He did not get a good look at hist then, due to the large crowd
Jammed together.

9/13/68 Missoula. Montana

5b- IS"6 -
.File 0 BT #173-23 - ?

LA #56-155

Date dictated —9/24/68
reconmendation. nor coi.clu.ion, of the FBI. It i . the property of the FBI end j . loaned to
« « * to be ditribUed oufide your *ei.cy.



BT #173-28

LITTLE recalled, after Senator KENNEDY left the podium
and Embassy Room, apparently toward the kitchen, one of the
KENNEDY girls, in uniform, whose identity he did not know, came
running out of the kitchen to the lobby of the Embassy Room
shouting, "They shot him". He was unable to hear or determine
who she was referring to. Later, someone said Senator KENNEDY
had been shot. He then heard someone shouting, "Don't kill him".
He thought this person was referring to SIRHAN.

By this time, he stated he made his way to the door
* leading from the Embassy Room toward the kitchen and, while there, i

someone said, "Don't let anyone else in". He, thereafter, assisted
in keeping people from entering the door leading to the kitchen,
but he did recall he let in three doctors and one priest, while he
was standing there.

LITTLE stated he tLought he recalled looking at his
watch about the time someone mentioned Senator KENNEDY had been
shot and, insofar as he can recall, the time was 12:13 a.m., June
5, 19S8.

The following description and background information
concerning RICHARD JOSEPH LITTLE was obtained through observation
and interview:

Race
Sex
Nationality
Date of birth
Place of birth
Height
Weight
Hair
Eyes
Build
Education

American

- 2 -



BT #173-28

Hraployment

Military service

Marital status
Current residence

Remarks

ontana
one-half

Missoula,

Claims he has no criminal
record
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(R«v. 4-L5-6

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date io/2/es

NORKAN GOTTWIG
Montana, advised as f o i l

Billings,

He was registered at the AMBASSADOR HOTSL at Los Angeles,
California, at the time of the assault of R0B3RT SSNMEDT.

GOTTWIG could furnish no information concerning a
possible ̂ conspiracy Involving this assault.

G0TT7/1G stated there were many parties with many peopie
all through the hotel. He stated there were young people of all
types at the hotel, so a person resembling SIRHAN would have easily

* gone unnoticed. GOTTWIG stated be bad returned to his room prior
to the time K21JNZDY was shot and did not hear the shooting until
he saw a report of it on television.

9/24/68 Billings, Montana
File #

Date dictated

BT #173-23 - 3-

9/24/68

This document contain* neither recommendation* nor conclusions of the FBI. It i« the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and it* content* are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Doi»_

Mr. ELLIOT GOLDBERYj
Michigan, advised that on June 4
Phoenix. Arizona on business toi

11/7/68

Detr<

ie was in
faalsation,

'Michigan.

Mr. GOLDBERY stated that on June 7, 1968 he went
to Los Angeles and was a guest In the Ambassador Hotel 6o
June 7, 1968 for one night and he then returned to Phoenix,
Arizona the following day. Mr. GOLDBERY stated that he knew
nothing of a conspiracy and was not acquainted with SIRHAK
B. SIRHAN.

11/4/68 Detroit, Michigan Detroit 56-150

Dote dictatad.
11/7/68

Tnh dotvffitnt t»ntoln» n*tlh«T r»tomm»niJoHon» nor mnctutioni o> fc» Fftl. It 1* Mi* property el In* FBI and It loonad la your ageni
II and ill conlBiito or* no) to b* dWribwIwI outEld* r»»f ag«ney.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

natm 11/7/66

Michigan
Company

Mr. CLIFFORD FELLOWS,
that he i s em

Michigan.

- Mr. FELLOWS stated that he was a guest In the
Ambassador Hotel on June 4, 1968. Be stated he was In Los
Angeles on business and was a guest at the Ambassador Hotel
for Just one night and was not in the hotel at the time
of the shooting. He stated he was in possession of no
information concerning a possible conspiracy and is not
acquainted with SIRHAN B. S1RH&N.

11/5/68 Detroit, Michigan
g

Detroit 56-149 - "

Dote dictated. 11/7/68

lbi» doct»m«n' cantoini n«Hh*r racomm*«dolioni nor conclutlont o* th« F|l. It te Iht property of th« FBI and it loontd la
U onrf ••» canicntt or* not ic b» diltrtbulcd ovHH* your agency. agency
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

11/7/68

i „.-..
Mr. GUY HADSALL, JR.,

Livonia, Michigan, advised that "he vas a guest al
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on 6/4/68.

HADSAIX said he was In Los Angeleg on business for

Mr. BADSALL said thai he vent to his rooa at
about 9:30 p.«., June 4, 1968 and vent to sleep. He stated
he telephoned Detroit, Michigan at 7:30 a.n., June 5, 1968
and was told of the shooting in the Ambassador Hotel, .
Los Angeles, He stated he is In possession of no informa-
tion concerning a possible conspiracy and is not acquainted
vith SIRHAN B. SXRHAN. :

11/4/68 ,t Detroit, Michigan Detroit 56-148

.Dor* dictated.
11/7/68

tfcU 4ocu<n«nt conlolnt it*ltti«t r*co<r><n«ndollt>nt not
Mond <K can(«nlt«r« not to b* dtttf tbviUd eutiki* your

o) «h» FBI. « H *,» property erf ih» F6I and I* loonad ta you'
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Oat*. 11/7/68

Mrs. RONALD UC LELLAN, V H B H i H | | | i
Michigan, Advised that she and her husband RONALD arrived
from Hawaii at 11:00 p.a., June 4, 1968 and vent directly to
their room la the Ambassador Botel, Los Angeles, California.
She said they stayed in their room and did observe what
happened in the hotel on television.. She stated that
neither she nor her husband possessed any Information con- .
cerning a possible conspiracy and neither were acquainted
with SIRBAN B. SIRHAN.

11/4/68 „. Detroit, Michigan

)Si>- *
Detroit 56-146 - ^

.Dot* dictated.
11/7/68

Thll 4ocwm*nt cwrtolni n*llK«r racMnmtndollOrtl nor conclutiom of lh« t&\. It h *ia pfop*fly et tfia Ft l and I* looncd to four
N oni »f conlanh ora nel to ba rfUtrlbulad owtild* your
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Dot*. 11/7/68

1

\ * • • -

Mrs. MABEL LONG, • • • H ^ l Ferndale,
Michigan, stated she and her sister were on a greyhound
tour from Chicago and spent four days in Los Angeles.

• - . . * • • * • "

• " " • • * " . * • ' ' " • •

Mrs. LONG stated she and her sister were guests
in the Ambassador Hotel in Los Angeles, California, On
June 4, 1968, she and her sister went to their room early
in the evening, watched television a short tine and went to
bed. She stated they were sleeping at the ti»e of the
shooting. She said neither she nor her sister knew that
the shooting had taken place until the next Morning.
Mrs. LONG said she was in possession of no information
concerning a possible conspiracy and she does not know
SIR HAN B. SIRHA.K. .

11/4/68 Detroit, Michigan

H Dotfl

Detroit 56-151-^

11/7/68

TtiU docu<n»m contain* n*lth«r r«contm«ndolloni flor coocluilam o< Hit FBI. It it lh* prop»rlj of Hi* FBI end <« loan*d to rovr
Itond iH cpnUnlt or* not to b« dii)rlbvr*d oi/tildt your agcncr.
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum

SUBJECT:

(Tide)

J

DATZ:

• RUC

T^ File Destruction Program

Enclosed are . items.

%

m&

These items are forwarded your office since:

logical investigation completed in this Division

were 00 at the timeout case was RUC'd.

Enclosures are described as follows:

Enc. /;

-tu£,w
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STATES GOVERNMENT

SUPERVISOR
memorandum

KENSALT
ELECTION LAWS
00t Los Angeles

SAC, LOS ANGELES (56-156)

-..••.vfe

I

On 5/11/78, ̂ ^ ^ ^ m ^ ^ & I H Q , extension
3686, advised S u p e r v i s o r v H H m H m t h a t the House
Select Comm^^^^^D Assassinations (HSCA) has a new
request a n d H B ^ ^ a n t s to know how difficult it would
be for Los Angeles to furnish the information as opposed
to the Bureau hunting it up.

The HSCA now wants all files pertaining to the
Los Angeles Police Department (LAPD)^yMjgst^ation of
the assassination of ROBERT KENNEDY J^MHJinterprets
this as meaning reports. He said it is also possible
the reports would have been incorporated into FBI reports.

At 8:30 AM, 5/15/78 .fl|flHRHIR Bureau
Headquarters, Congressional Inqu^^^^^^extension 3685,
telephonically advised Supervisor|HH|^^t:hat the Bureau
is sending a teletype to Los Angele^TRW date. He
stated that the teletype will request that contact be
made with the LAPD to determine if they have any objection
to the Bureau providing material in the Bureau's files
previously furnished by the LAPD regarding the KENNEDY
assassination to the HSCA.

^^^^^^^^ that the teletype will request
a telety^e^SpT^^^^e received by the Bureau no later
than the afternoon of 5/16/78. He requested, however, a
telephone call as to the LAPD's position.

If the LAPD states they have no objection,
advise the Bureau as to the estimate of time it will take
to gather the information and furnish it to the Bureau.
If the position of the LAPD is that they do not want this
material released to the HSCA, politely obtain explanations
from the LAPD so that we may furnish their reasons to the
Committee.

WAY Ij5 1,9/7
irsi • IOS

Buy U.S. Savings Bonds Regularly on the Payroll Savings Plan

. I. OPOtltTT-0-Ul.UB/Bn

OPTIONAL FORM NO. 10
(REV. 7-7«l
O«A FPMR ,41 CFHI tOt-tl.C
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LA 56-156

A cursory review of Los Angeles files indicates
the following type of LAPD materials in the Los Angeles
FBI files:

1) LAPD report re arrest, transportation and
booking of SIRHAN.

of SIRHAN.
2) Transcripts of LAPD tape recorded interviews

3) LAPD interview reports of various witnesses.

4) Requests from LAPD to interview "out of area"
witnesses.

It is noted that during July 1975, DAVE PEREZ,
Deputy Los Angeles City Attorney, commented regarding dis-
closure of LAPD originated material in FBI files to out-
side persons under FOIPA requeis directed to the Bureau.
Details are contained in serial 3159 of Volume 16, which
also indicates that of three complete reports prepared by
the LAPD, two are retained by the LAPD and one was desig-
nated for the Attorney General of the United States for
placing in the National Archives. Commander RAY RUDEL
previously advised the Los Angeles Office in June 1975 that
his department is totally opposed to dissemination of LAPD
investigative results under FOIPA.

The LAPD position in regard to this recent request
by HSCA is unknown and it is suggested that the LAPD Deputy
Chief in charge of records be contacted by SSAC GUNDERSON
or an SAC to determine their position on thfe matter.

»

ifei/X

2*
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5/16/78

Supervisor

KENSALT
ELECTION LAWS

g%;UNITED STATES GOVERNMENT

memorandum

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

ReButelcall 5/11/78 and Butel 5/15/78.

Pursuant to Bureau instructions, Assistant Chief
.WESLEY HARVEY, Office of Administrative Services, Los
Angeles Police Department, was contacted by me to determine
the position of the Los Angeles Police Department regarding
the dissemination of Police Department documents re captioned
natter.

Assistant Chief HARVEY advised that the Chief
Counsel for the House Select Committee on Assassinations
(HSCA) recently contacted the office of the Chief of Police,
LAPD, regarding request for documents concerning the
KENNEDY assassination and that request is still pending,
awaiting the return of Chief of Police DARYL GATES to the
City of Los Angeles on 5/19/78. HARVEY stated that it is
the position of the Police Department that any Police
Department documents and/or records should be made available
by the Police Department and not through a third party such
as the FBI. He further stated that the LAPD prefers to deal
directly with the Committee and sees no necessity for the
Committee to be in touch with the Bureau for the purpose of
obtaining Police Department records.

O
Buy U.S. Savings Bonds Regularly on the Payroll Savings Plan

OPTIONAL POftM NO. ID
(REV. 7-7V)
GSA fPMR (41 CFft> 101-11.
•OtO-Itt
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TRANSMIT VIA:

t 3 Teletype

• Facsimile

Q

FBI
PRECEDENCE:
[~~1 Immediate
[X] Priority
• Routine

CLASSIFICATION:
• TOP SECRET
• SECRET
• CONFIDENTIAL
QEFTO
CSQW1 UNCLAS

Date 5/16/78

FM LOS ANGELES (56-156>>(2) (P) r n ^

TO DIRECTOR (62-117290) PRIORITY I /. •[*

UNCIAS

\/jC

ATTN: CONGRESSIONAL INQUIRY UNIT,

KENSALT, HOUSE SELECT COMMITTEE ON ASSASSINATIONS (HSCA);

ELECTION LAWS.

RE BUREAU TELETYPE TO LOS ANGELES DATED MAY 15, 1978.

PURSUANT TO BUREAU INSTRUCTIONS IN REFERENCED

TELETYPE, ASSISTANT CHIEF WESLEY HARVEY, OFFICE OF

ADMINISTRATIVE SERVICES, LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT,

WAS CONTACTED ON MAY 15, 1978, BY SUPERVI

TO DETERMINE THE POSITION OF THE LOS ANGELES POLICE

DEPARTMENT REGARDING DISSEMINATION OF POLICE DEPARTMENT

RECORDS IN CAPTIONED MATTER.

ASSISTANT CHIEF HARVEY ADVISED THAT THE CHIEF COUNSEL

FOR THE HOUSE SELECT COMMITTEE ON ASSASSINATIONS RECENTLY

CONTACTED THE OFFICE OF THE CHIEF OF POLICE, LOS ANGELES

SEARCHED __ 5&' / ̂ 6' 3 3 17

/SERIALIZED:
FILEQ

Transmitted
FMI/OOJ



J *.'

PAGE TWO (LA 56-156) UNCLAS

POLICE DEPARTMENT, REGARDING THEIR REQUEST FOR DOCUHENTS

CONCERNING THE KENNEDY ASSASSINATION. HARVEY ADVISED THAT

THIS REQUEST IS STILL PENDING, AWAITING THE RETURN OF

CHIEF OF POLICE DARYL F. GATES TO THE CITY OF LOS ANGELES

ON MAY 19, 1978. HARVEY STATED THAT IT IS THE POSITION

OF THE POLICE DEPARTMENT THAT ANY POLICE DEPARTMENT

DOCUMENT AND/OR RECORDS SHOULD BE MADE AVAILABLE BY THE

POLICE DEPARTMENT AND NOT THROUGH A THIRD PARTY SUCH AS

THE FBI. HE FURTHER STATED THAT THE LOS ANGELES POLICE

DEPARTMENT PREFERS TO DEAL DIRECTLY WITH THE COMMITTEE,

AND HE SEES NO NECESSITY FOR THE COMMITTEE TO BE IN

TOUCH WITH THE BUREAU FOR THE PURPOSE OF OBTAINING POLICE

DEPARTMENT RECORDS.

BT
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dot*.
10/21/08

fit*

Ur. NORMAK N. BARNETT
a n , was
orporati

Mr. BARNETT advised that to the best of his
recollection, from June 4 through June 7, 1968, he was registered
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, and resided
in Room 355, where he conducted several interviews with customers
for his company.

He advised that, to the best of his recollection,
on June 4, 1968, he went to work at approximately 10:00 PH.
Tie said he is not a Democrat and was not interested in the
rally being held by Senator ROBEBT F. KENNEDY in the Embassy
Ballroom of the Ambassador Hotel,

He advised at approximately 1:00 All on June 5, 1968,
to the best of his recollection, he was awakened from a very
sound sleep by what appeared to him to be police car sirens.

Ur. BARNETT advised that he got out of bed and fully
dressed himself and attempted to go downstairs where the commotion
appeared to be taking place. He said he was prohibited from doing
this by police officers, who had blocked off all elevators and
stairwells. He said he lost Interest in the matter when the
police refused him to enter the downstairs area of the hotel
and he returned to his room, number 355, and went back to sleep.

Mr, BARNETT said he did not learn about Senator
KENNEDY being shot until approximately 7:00 AH, when he got out
of bed and heard the broadcast over the radio.

Mr. BARNETT advised that be made arrangements with
officers of the Los Angeles Police Department that were guarding
the hotel to permit his customers, whom he does not recall, to
enter the hotel and visit him in Room 355, where he conducted
business with them. He said all of his guests were escorted from
the lobby of the hotel up to his room by a Los Angeles Police
Officer.

10/18/68
JFIt«4L

Detroit 62-4177 K

10/18/68
Dot* dictated.

fWt document contain* ntfNw racommandeHon* nor conclwriont ot Ih* F»L H b «w profwrtv of Iht FBI ontf to looiwd to your
M and th CMt»nh or* not to b* alitribvtto1 ovltld* yowr



DE 62-4177

Mr. BARNETT advised that he did not go into the
area where the shooting took place until Friday, June 7, 1968,
just before bis departing Los Angeles. Re said when be went
Into the ballroom where Senator KENNEDY was shot, he observed
what appeared to him to be a high school senior class holding
a prom.

Mr. BARNETT reiterated that he did not participate
nor did he see any of the Incidents surrounding the victory
rally for the late Senator ROBERT F. KENNEDY. Be said he was
unable to furnish the name of anyone that might be of assistance
In this natter.

: . . • >•

.2-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATtON

Oat*.
10/7/68

Miss FRANCES
Ferndale, Michigan, advised that she was at the Ambassador
Hotel in Los Angeles, California on JUoe 4, 1968 but has no
information regarding the assassination of Senator KENNEDY.
She advised that she does not know SIRJIAN SIR HAN, did not
see him and has no information concerning a possible
conspiracy. • . . . . " '

10/2/68 Ferndale, Michigan
On of

.Dot* dictated

Detroit 62-4177 - /O/

10/4/68

Tfilt 4ocfm«m centotni (t«Hhtr r«comm«ntfotFon* nor wnclutfont ** th» F l l . U It t>» pttptttf • ( <h* FBI end It fountd to yaur agtntyt
b ^ A d avd'd* your



' ' V - ' - ' V - ' J ' ^ ' - " ' ' . ' . ' - " ' ' - ' - ' • ' v v : r - '" : : - '"* • ' • : . ' . - i " ' . r • ' . ' ; •

BMW |Uv. 4.1944)

. j - . ; i iw. , . - . ' - i . - . , : ; , . i , : • , • • , ; - . • ! . . • • • , . • .„ , .v-. . . . i- . . , . - . , • • ^ «

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/7/es

A. K. BOUGHNBR, _ ^
_ Dearborn, Michigan," advised that he was
the Ambassador Hotel In Los Angeles, California os
Jfcne 4, 1968 but has DO information regarding the assassination
of Senator KENNEDY. He said that he does not know
SIRHAN SIRHAN, did not see him and has no information
concerning a possible conspiracy. ., "/;.'"

Ort.
10/2/68 Dearborn, Michigan

., |##
Detroit 62-4177 ^

10/4/68
Oats dictated.

ThU d«cvm*ni contolni Atlth*r racwnmandoHeni nor concfi/ttom «t « • Fll. II It ttt« proptrty at Nia FBI and «• loon.d to your ogtnty:
auttld* V
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/7/68

was at
WHIT]

Michigai
Los Angeles, California on • • -

June 4, 1968 but has no information regarding the assassination
of Senator KENNEDY. He advised that he does not know
SIRHAN SIRHAN, did not see him and has no information
concerning a possible conspiracy.

10/2/68 nt Detroit, Michigan Detroit 62-4177 -

,Oat» dictated.
10/4/68

Ihli deewmant cenMinf nttthar r«eomm«ndalleni nor toncluitont o* tti» Fit. li it t i * proptrlv of tha Ftl and U loontd to yew
»and(hcont«nl>or* no I to b* dlftrftutirf euhM* rour «e«ncy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/7/6B

.Detroit, Michigan, advise
lot el In Los Angeles, California on

June 4, 1968 but has no information regarding the assassination
of Senator KENNEDY. He advised that he does not know
SIRHAN SIRHAN, did not see him and has no information
concerning a possible conspiracy.

/••' ; l

10/2/68 Detroit, Michigan Detroit 6 2 - 4 1 7 7 - ^

Dote dictated. 10/4/6S

TMi tfocumam contain! nalthcr rccommandotiant nor toncluiioni ot * • FBI. tl If Ih* proptriv vf tha M l and I* loaned h> youf
Hood Iff content* or* not to b« rflsMfaulad owlilda your
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

n...

telephon
_ _ _ _ ^ _ _ Suttons Bay,

ollowing information:

1>7C

He is a retired
California and he served aV
Department in the Pasadena School System and also" taugf
the John Muir High School there. He recalls SIRHAN SIRHAN
as a student in his fiijgiirnnTTt ar"* was of the opinion it was

s not sure of this and said
that he had called the Pasadena"School System to verify this
information; however, ascertained that all school records had
been subpoenaed. He related that to the best of his knowledge
*SIRHAK was a student of his for approximately one year in the
ear^ 1960s. This individual was very proud of the fact that
he was an Arab and had strong nationalistic feelings.

He related that SIRHAN got along well with the other
students, was somewhat reserved but was always cooperative and
friendly. He said that SIRHAN was a good student, did his
homework faithfully, and his entire impression of him was very
favorable.

7/8/68 Suttons Bay, Michigan Detroit 62-4177 —

Date dictated. 7/s/ee
TKLl docv<n«M Contain! n*UK«t r*comin*n4otfol^!ot eorvtlutlonv o( th« Ffcl. It tt the f>iop*'ty o< Hit Fftl ow) ll loonad 10 your eg*ncy
Hand Hi cont«nt*O'« not to bt dlttrlbulcd outolda r ° i " ag*ncy.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/21/68

advised that he taught a course in
.he Pasadena Junior College (PJC) in 1964.

He advised that at the time of the television
release of the identity and photograph of SIRHAN SIRHAN,
he had the impression that he had seen this man before*

He was displayed a photograph of SIRHAN SIRHAN,
and he stated his belief that SIRHAN may have been a student
of his, either in a regular course at PJC or in lectures
which he gave at that time for foreign students at PJC.

He advised he had no exact recollection whatever
of SIRHAN SIRHAN, nor any records available which he might
consult to refresh his memory.

an -FIU#_ 61 - A17 7 -73

Date dictated. fi/?1 /fift

Hiti documtnl contain* (Kllhar racwnmandatlont not canttuilont o( tti« FBI, It It th* ptopvity c4 t i * Fit ond It
It ond It* cont#nli or* nol ro b# dl»lrJt>ul»d ouUtd* tour ogancy.

to foot
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

June 21, 1S68

| ^ | Warren, Michigan,
advised SA(A) V H ^ H H ^ | H ^ t h ^ t she wasateacher at the John
Muir High School, hasadena, California, in 1960. She advised that
the name SIRHAK SIRHAN is vaguely familiar to her and that it may
have been the name of a tenth grade student in her algebra class
in 1960. She advised that she cannot recall anything specific
about this individual except that his first and last name were the
same and for this reason believes that he must have been an average
student. She pointed out that if there was anything unusual about
him she may remember it, but that she probably had him in her class
for only one hour per day and could not remember anything specific
about him.

6/17/68 flf Warren. Michigan PH.* Defnnit E9-U17 7rZL

.Dot» fi/18/Efi
This tfocvfliaWt contain* ntllhar r«om(n#nde)loft« not cencluitom of «i« FBI. ll It th« proptrtjr o< H<« FBI and t> loonarf to your
Uond »t conlanu or* not l o b * dlitrlbularf outsld* your ogtncv-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

P n f 6/11/68

TERRY MICKEY WELCH,
advised that he recognized SIRHAN BISHARA SIKHATTfrom photo-
graphs on telecast concerning the attempt on the life of
Senator ROBERT F. KENNEDY. WELCH then called WWJ Television,
Detroit, Michigan, and made them aware of the fact that be
knew SIRHAN and he was subsequently interviewed on that station.

WELCH stated that he first met 8TRHAN approximately
three years ago when both were employed as exercise boys at
Granja Vista Del Rio, a thoroughbred horse farm located at
Corona, California, and owned by BURT ALTAFISH (phonetic).
From that time until May, 1967, WELCH was closely associated
with SIRHAN and considered him to be his closest friend. He
said that approximately 1£ years ago, probably between Sep-
tember, 1966 and December, 1966, SIRHAN suffered a very bad
fall from a horse at Granja Vista Del Rio and was admitted
to the hospital at Corona, where he remained in critical
condition for several weeks. He suffered head and back
injuries which resulted in his being partially blind in
his left eye and since the tine of the accident, he has
suffered from severe headaches. WELCH stated that SIHHAN
was supposed to get a settlement as a result of this acci-
dent and was angry because he did not get &s much as he
thought he should.

WELCH advised that SIRHAN underwent a complete
personality change after the above-described accident. He
stated that prior to that time, SIRHAN had been good natured
and easy to get along with. He was popular with other employees
at the horse farm and with horse owners who kept race horses
at this farm. V/ELCH listed DESI ARNEZ, BUDDY EBSON, and DALE
ROBERTSON, prominent televfeion personalities, as horse owners
who were well acquainted with SIRHAN. He described SIRHAN
prior to the accident as well mannered, neat, clean, intel-
ligent, and a gentlemen in every way. He said that while
SIRHAN was thrifty and would sometimes save bis checks for
three or four weeks before cashing them, he was also generous
in providing money to friends who were temporarily in need,
and in addition stated that although SIRHAN did not drink
himself, he accompanied WELCH and other employees to local
bars and would often purchase drinks for everyone present. —

nft 6/6/68 „, ̂ ^^hficld, Michigan c»»« Detroit 62-4177 -

b y _ ^ Dot, >4in»^ 6/11/68

lhi» document contain* neither r«comm«ndotloiu nor tonclutloru el th* FBI, It )i ih* p>t>p*r)y ot * • Pftl and to loaned to rot" agency;
H and H* conttnti or* not k> be dlttrlbu'ed ouWd* your agency.
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Following bis fall from the horse in 1966, SIRHAN
became a "loner" who was resentful toward anyone who had
wealth. He, at this time, became unpredictable and unreliable
in that he would make plans to do things or go places with
WELCH and then for no apparent reason would change his mind.

After he was released from the hospital at Corona,
SIRHAN obtained a job with ROBERT WHEELER, an owner and
trainer at the Santa Anita Race Track, He remained on this
job for 3 to 5 weeks and when he found that he did not know
enough about the job, he quit and went back to Granja Vista
Pel Rio to learn more about handling horses. WELCH said
SIRHAN had a great desire to be a good rider and although he
was frightened after the accident, he refused to quit riding
even after being repeatedly thrown from horses,

TERRY WELCH advised that SIRHAN was also known as
Sol by race track acquaintances and fellow employees. He
said that inasmuch as persons of all nationalities frequent
race tracks and horse farms, he and SIRHAN worked with Mexicans,
Negroes, Irish, Greeks, Italians, Jews, and Hungarians, and
SIRHAN never gave any indication to him of prejudice toward
any nationality. He said that before the accident SIRHAN was
curious and was always attempting to learn and improve himself.
He would visit dairy and poultry farms for example during his
off-duty hours, and could talk intelligently on almost any
subject. He spoke excellent English with little or no accent.
He was an avid reader, particularly with regard to law and
frequently discussed cases which he had read about. SIRHAN
did not appear to be particularly interested in politics and
WELCH does not recall any pertinent discussions of political
issues.

SIRHAN appeared to be devoted to his mother and told
WELCH he visited his mother in Pasadena, California every other
weekend when he was not working. WELCH said he never went with
SIRHAN to visit his mother and does not know the names of any
of SIRHAN's relatives, but recalls SIRHAN stated his mother's
name was MARY. His father was overseas, according to SIRHAN,
and supposedly wealthy.
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WELCH believes that the Reverend LEO HILL, Circle
City Baptist Church, Ninth and Sheridan, Corona, would possibly
know SIRHAN inasmuch as SIRHAN gave WELCH a card for this church
and suggested that he see Reverend HILL when he was having per-
sonal problems.

SIRHAN told WELCH on one occasion that he had been
expelled from a college in Los Angeles, California as a result
of trouble with a girl. This incident supposedly occurred be-
fore WELCH and SIRHAN became acquainted.

SIRHAN also stated that at one time he had worked
for a gun or skeet club in the Corona or Los Angeles area.
WELCH believed that BURT ALTAFISH would possibly have more
information concerning this.

TERRY WELCH said that when he first learned about
SIRHAN1s connection with the assault on Senator KENNEDY, he
could not believe that SIRHAN had shot KENNEDY because he
had previously been such a "nice guy". He hrs not seen or
had contact with SIRHAN since May, 1967. He does not believe
that SIRHAN would have committed this assault for money, nor
would he have been involved in a conspiracy. With regard to
the money allegedly in SIRHAN's possession when he was cap-
tured, WELCH said it would not be unusual for SIRHAN to carry
large sums of money In his pocket inasmuch as he was a thrifty
individual and when he and WELCH were closely associated, SIRHAN
habitually kept his wallet in the glove compartment of his car,
which WELCH described as a 1950 or 1951 DeSoto. WELCH said it
was common practice for race track employees to keep their
wallets in the glove compartments of cars to prevent theft
from their persons.

In conversations with fellow employees who were
refugees from Communist countries, such as Cuba and Hungary,
SIRHAN always gave WELCH the impression that he was very much
opposed to Communism. He indicated a liking for the United
States and never exhibited any particular loyalty or feeling
toward the country of bis birth, Jordan. WELCH said he does
not recall having ever heard SIRHAN mention being or living
in any state other than California in the United States.
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WELCH concluded by stating that he feels that the
personality change which took place In SIRHAN BISHARA SIRHAN
after his accident must have gotten worse in the past year
Eince WELCH has had contact with him, and that he "went out
of his mind, or that something was preying on his mind."

WELCH said that SIRHAN was particularly friendly
with FRANK DONORAMA, one of the bosses or supervisors at
Granja Vista Del Rio. He added that prior to SIRHAN's
accident, BUUT ALTAFISH bad been so impressed with SIRHANfs
potential that he offered SIRHAN a good administrative
job at Granja Vista Del Rio. SIRHAN declined this offer
inasmuch as he preferred to work directly with the horses
and become a good rider.

ft
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO

VROH

SUBJECT

> (Title)

y

DAIS:

File Dostnietion Ptogram

Enclosed are .items.
These items are forwarded your office since:

AH logical investigation completed in this Division

You were 0 0 at the time our case was RUC'd.

Enclosures are described as follows:

I ft

Enc.

/ : . ' • : .

NOTE: DO NOT BLOCK STAMP ORIGINAL ENCLOSURES.

FBI.'DO J
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dot*. June 7, 1968

AKNETTE MOLLOY, also known as Mrs. HUDSON ROUND MOLLOY,
advised that her husband Is a s s i g n e ^ l i s t 5, Army
Missile Test and Evaluation A g e n c y t ^ H H i m ^ White Sands
Missile Range, New Mexico.

Mrs. MOLDOY stated that she attended Pasadena City
College in Ios Angeles, California, in 1963 or 1964 and knows
that SXRHAN SIRHAN was a student there, but she could furnish
no infonaation concerning hie background or associates. She
'stated that she does not know much about him.

•5(>

6/7/68 las Cruces xico AQ 62-1295

Dot* dictated.
6/7/68

Thl« docum.nl conhilni nvllh.r r«eo<nmcndatlani Aol conclut'oni ol iti* Ftt . tl It IK« prop.rty o( th« f%\ and I* lo«n*d to your
It oni Hi cenUnlt arc not to b( dlilrlbulad ou«»W» your^ agtncy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dot»_
June 7, 1968

)IAMD MOLLOY, R J ^ H ^ ^ H H advised that he
Is a^^mmHU^kssianedwlth theflSnyMlsslle Test and
EvaluationAgencyTHJBIHIII^P^ite Sands Missile Range,
New Mexico. He related tha^neattended Pasadena City College
near Ios Angeles, California, in 1963 and 1964 with SIRHAN
SIRHAN. He said that he knew SIRHAN as an average student on
the campus who appeared to have no particular ax to grind with
respect to the Israeli-Arab situation and did not associate with
Arab students but was friendly with*everyone. He had no

^information as to any campus organizations or particular friends,
female or otherwise, that this man had but recalled that he rode
back and forth to school in SIRHAN's car with one BRUCE FUUTOH,
now a soldier who i s a Specialist 4 at Redstone Arsenal, Redstone,
Alabama.

He could furnish no other associates by name and was
of no further assistance in this case.

- 3V) ?

6/7/68 White SandsMlssile Range,

s8
km:

62-1295

6/7/68

Thit document cenloini nallhar r*cofnmandotlMi^nor ceAcluiiont of K>« FBI. |l it Hi* property ol Ih* PSl and li loanad to tout
H and f»i (antanN gra not to ba dFitrlbutad ovhMa rour ogancy.

t/
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

October 9,

L
JOHN B, MC MILLEN, __
Carlsbad, New Mexico, residence
)rlve, Carlsbad, lex Mexico, advised that he

and his wife, along with their two children, ages seven
and nine, checked into the Ambassador Hotel, Los Angeles,
California, on June 4, 1968, after spending the day of .
June 4, 1968, at the San Diego Zoo, San Diego, California,

MC MILLEN stated that he and his family were
in the lower ballroom of the Ambassador Hotel from about
8:00 p.m. to 11:00 p.m. on June 4, 1968, Be explained
they were just observing the crowd and activity and
attempting to pick out the celebrities for their children.
MC MILLEN continued sometime between 10:30 p,m. and
11:00 p.m., the crowd was getting somewhat unruly, and
the children were getting tired, so they went back to
their room, which he believed was Boom 128, located on
the main floor or the mezzanine. MC MILLEN stated he
later beard some noise and shouting coming from the
direction of the lower ballroom, and he assumed it was
the announcement that KENNEDY had won the election.
MC MILLEN advised he did not know Senator ROBERT KENNEDY
had been shot until be turned on the television the
following morning.

MC MILLEN advised he did not recall seeing
SIRHAN B. SIRHAN, and his picture was not familiar to
him when he later saw it on television and In the
newspapers.

MC MILLEN concluded be had gone to Los Angeles
California, at that time to attend a workshop being con-
ducted by the American College of Hospital Administrators.

-333A

10/7/68 Carlsbad, New Mexico FlU« AQ 62-1295 - 3 Q

.Dot*
10/8/68

Thlf docufn.itt'contain! n«lth»r racommtridationi nor conttuilont ol th* Fit. U It tht property of !•>• Ftl and to loon»d to y#ur og.ncy;
It ond III conianlt or. not to b* rfutrlbul.rf eubld. your eg*ncy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/25/68

Lsentative in New Mexico for
New York City, New York,

_______ Lbuquerque, New Me? *
Les representative meeting of

at the Ambassador Hotel, Los Angeles,
Jeriod June 2, through June 5, 1968. Mr. MILLER stated

that he had" checked in at the Ambassador Hotel at approximately 3:00
P.M. on June 2, 1968, and checked out of the hotel during the noon<
hour on June 5, 1968. He stated that he occupied a room on the third
floor at the Ambassador Hotel and that to the best of his knowledge
he had not seen SIRHAN B. SIRHAN in or about the hotel. He stated
that he had never met SIRHAN and had never seen a photograph of him
until he saw SIRHAN on television after the assassination of Mr.
ROBERT KENNEDY. Mr. MILLER stated that he possesses no information
concerning a possible conspiracy to assassinate Mr.'ROBERT KENNEDY
and that he can furnish no information concerning SIRHAN B. SIRHAN.

10/15/68 Albuquerque, New Mexico AQ 62-1295-3^.
On ot Fll« #_

Oat* dictated.
10/21/68

fhli 4ocu<n«nt centtlni n*lth«r f*comm«ndo11oni nor con^Uitloo* o) tti# FQI. h it Mt* preparty o* th* FBI and to loaned to rovr
0 and H* conUnrt or* net lo b# dlttrlbuMd outetd* fowf
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TO, FBI, Albuquerque (62-1295)

ft*: KENSALT

>. C.

FBI Tile No,

Lob. No.

August 1, 1968
62-567
D-68O729048 AT

Epectmcn* tecelvcd
7/29/68

Q29 Post card of the Harrison Hotel, Chicago, Illinois,
postmarked "CHICAGO ILL. 3A AM 8 JUL 1968," bearing
handwritten address "To F.B.I 4303 Federal Office Bldg
Albuquerque, New Mexico," bearing handwritten and hand
printed notations on same side

Result of examination:

The conclusion was reached that the handwriting and
hand printing on Q29 and the handwriting and hand printing on
Q2 8 (submitted previously in this case) were written by the
same person.

Q29 is returned herewith. Photographs were made.

•?<,
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Loberolory Trananlttal Farm
>-72

. 0*r- M1OKMOWT *

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
WASHINGTON, D. C. 1 0 5 3 $

TO: FBI, Albuquerque (62-1295) Dat«: AUgU&t 1 , 1 9 6 8

. : KENSALT

Examination requested by:

*•'•»«•«: Letter 7/9/6 8

EiamlnollDn requ««led:

Remark*:

/I
I 1 John Edgar Hoorer, Director

FBI File No. 6 2 - 5 8 7
L»b.No. D-6 807290U8 AT

Specimen Q29 and Q28 (submitted previously) are
similar post cards. Each contains names of prominent persons
including many movie stars. The writings on Q2B and Q29 do not
appear to be intelligible.

The contents of the post card do not appear to be
related to the investigation being conducted by the District
Attorney at Los Angeles* Therefor* a copy of this report is
not being sent to the District Attorney.

Enclosures (3) (Q29, 2 Lab report) ' ^
1 - Chicago (Enclosure (Lab report) *̂ > / j '<*"''
2 - Los Angeles (56-156) Enclosures (2) (2 Lab report)' ^ ' ff

__ INCLUDE ADMlNiSntATiviP'
PAGE{SJ INFORMATION IN

INVESTIGATIVE REPORT

ADMINISTRATIVE PAGE
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FROM
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IJ-'V;
FCM91 (4-15-76J
«nniw n»» HO. tt
«UT It*) rHTtON N i":

UNITED STATES GOVERNMENT

(• . -
:

Memorandum
SAC, LOS ANGELES ( 5 6 - 1 5 6 )

SAC, ALBUQUERQUE ( 6 2 - 1 2 > ^ ) RUC R E : FILE DESTRUCTION PROGRAM

SATE:

^ S SUBJECT 0 0 ; L Q s MG£IXS

ORIGINAL DOCUMENTS. DO NOT BLOCK STAMP.

Enclosed are of evidentiary nature. These items are
forwarded your office since yoji were 0 0 at the time our case waB RUC'd.
Enclosures are described as follows:

Enc. - i - / - i L - C -

VS. Savings Bo*ids 'Regularly on the Payroll Savings Plan
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Memorandum

T» : SAC, LOS ANGELES (66-4356) 0** 11/25/80

P»m : SUPV.I

INVENTORY OF BULKY EVIDENCE

Be memorandum of SAC EDGAR K. BEST dated 10/29/80.

A review has been made of the material described in
Bulky Exhibit - Inventory of Property Acquired as Evidence
form (FD-192J which was obtained during the course of
investigation in the natter entitled, V ^ J C

and has been made serial l B ^ W ^ P * file number
and it has been determined thatthe" aforementioned material
cannot be destroyed for the following reason:

Such material constitutes "documents (paper.records)•
as described and defined in Bureau airtel to all SACs and Legats
dated 5/30/80, captioned "Destruction of Field Files and Records.'
In addition, there Is no indication reflected in the file that
the contributor or owner requested that the documents be returned
at the time he provided them, nor has the owner or contributor
currently made a request for the return of the documents.

X - 66-4356
T > File Indicated in Para. 2 above


